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Yunanistan’a eleştiri

Batı Trakya’da
Hıdırellez 
coşkusu 10’da

Meriç ilinde 10 bin
euroluk teşvik 
ilgi görmedi 15’te

Galatasaray 
Süper Lig

Şampiyonu!

İSKEÇE’de azınlık
nüfusunun en az olduğu
köylerden biri olan Küçük
Davutlu’da Mütevelli Heyeti
Başkanı Hasan Akifoğlu, köy
okuluna ait yapının camiye
dönüştürüldüğü iddiasıyla  9
ay ertelenmiş hapis cezasına
çarptırıldı. Dava, 2021 yılında
İmar Müdürlüğünün, camiyle
aynı arsada bulunan eski okul
binasının izinsiz şekilde
camiye çevrildiği ve minare ile
çardak inşa edildiği iddiasıyla
başlatılmıştı. »6

Davutlu Mütevelli 
Heyeti Başkanına
9 ay hapis

kültürdünya

EFA’ya Batı
Trakyalı Başkan
Yardımcısı
Fransa’nın Nantes kentinde
düzenlenen Avrupa Hür İttifakının
genel kurulunda, DEB Partisinin adayı
Kerem Abdurahimoğlu, genel başkan
yardımcısı olarak seçildi.
» 9

Hukuk fakültesi öğrencilerinden
oluşan grup,  AİHM Büyük Daire’de
duruşma izleme imkanı da buldu.
»3

Gümülcine’nin Yunanistan’a ilhakının
105’inci yıl dönümü, törenlerle
kutlandı. Geçit törenine Batı Trakya
Türk azınlık okulları öğrencileri de
katıldı. 
»12

14 Mayıs
törenlerle
kutlandı

GAT Hukuk
Grubu,
Strasburg’da
eğitim gezisine
katıldı

DK Başkanıyla
azınlık gündemi

ŞUBAT ayında Batı Trakya
Türk Azınlığı Danışma Kurulu
Başkanlığı görevini devralan
İskeçe Müftüsü Mustafa
Trampa ile hem yeni görev
sürecini hem de azınlığın
gündemindeki başlıkları
konuştuk. 

Trampa, “Danışma Kurulu
olarak yaptığımız toplantılarda,
bugüne kadar olduğu gibi
bundan sonra da hukuk
çerçevesinde, insan hakları
çerçevesinde; başta Lozan
Antlaşması olmak üzere diğer
ikili protokol ve sözleşmelerden
doğan haklarımızı göz önünde
bulundurarak, azınlığımızın
haklılığını ve güçlülüğünü
ortaya koymaya çalışacağız.
Ana hedefimiz, azınlık
eğitiminde yaşanan sıkıntıları
gündemde tutarak çözüm
odaklı adımlar atmaktır.” diye
konuştu.  
» 9

RODOP İli Maronya -
Şapçı Belediyesi sınırları
içerisindeki Aşağıköy Türk
Azınlık İlkokulu, 17 Mayıs
Cumartesi gecesi meydana
gelen yangında tamamen
yandı.

Sebebi henüz
belirlenemeyen yangın,
gece geç saatlerde çıktı.
Okul binasının yaklaşık
dört yıldır kapalı olması
nedeniyle içeride
kimsenin bulunmadığı
bildirildi. 
»8

Batı Trakya Türk Azınlığı Danışma Kurulu Başkanı ve İskeçe Müftüsü
Mustafa Trampa ile Batı Trakya Türk Azınlığının güncel sorunlarını ve
yeni dönem hedeflerini konuştuk. 

Aşağıköy Türk Azınlık İlkokulu yandı!
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Batı Trakya’da Anneler Günü coşkusu
BATI Trakya Azınlığı Yüksek

Tahsilliler Derneği (BTAYTD) ve
İskeçe Türk Birliği (İTB) Kadınlar
Kolu, Anneler Günü dolayısıyla
düzenledikleri etkinliklerde
kadınları bir araya getirdi.
Yassıköy ve İskeçe’de
gerçekleşen etkinliklere
bölgedeki birçok kurum
temsilcisi ve davetli katıldı.

KADINLAR YASSIKÖY’DE 
BULUŞTU
BTAYTD Kadınlar Kolu, 10 Mayıs
Cumartesi akşamı Yassıköy’deki
bir lokantada Anneler Günü
etkinliği
düzenledi. 

Etkinliğin
sunuculuğunu
Genel Sekreter
Doğa Kasap
üstlenirken, açılış
konuşmasını
Kadınlar Kolu
Başkanı Sevtap
Hint yaptı. Hint,
katılımcılara
teşekkür ederek
derneğin
logosunu tanıttı
gelecek projelere
dair bilgiler verdi.

Türkiye’nin
Gümülcine
Başkonsolosu
Aykut Ünal’ın eşi
İlayda Ünal,
selamlama
konuşmasında
kadınların sevgi dolu
yürekleriyle hayata kattıkları
değeri vurguladı. Tüm
kadınların Anneler Günü’nü
kutlayan Ünal, böyle anlamlı bir
gecede yer almaktan duyduğu
memnuniyeti dile getirdi.

BTAYTD Kadınlar Kolu üyesi
Hedef Mustafaoğlu ise anneliğin
yalnızca biyolojik bağla sınırlı
olmadığını, sevgiyle büyüten ve
emek veren her kadının bir anne
olduğunu belirtti. Psikolog ve
şair kimliğiyle tanınan Sevkan
Tahsinoğlu’nun geceye özel
kaleme aldığı “Anne” adlı şiiri
büyük beğeni topladı. Emekli
öğretmen Sabriye Mehmetoğlu
da annesi için yazdığı şiiri
okuyarak duygusal anlar yaşattı.

Etkinliğe Türkiye’nin
Gümülcine Başkonsolosu Aykut
Ünal’ın eşi İlayda Ünal, Batı
Trakya Türk Azınlığı Danışma
Kurulu Başkanı ve İskeçe

Müftüsü Mustafa Trampa’nın eşi
Nadire Ömer Trampa,
Gümülcine Müftüsü İbrahim
Şerif’in eşi Celile Şerif, İskeçe
Milletvekili Hüseyin Zeybek’in
eşi Şerife Mustafaoğlu, İskeçe
Milletvekili Burhan Baran’ın eşi
Ayşe Baran,  Mustafçova
Belediye Başkanı Ahmet Kurt’un
eşi Nuran Adem, Yassıköy
Belediye Başkanı Caner İmam’ın
eşi Nurcan Ali, Kozlukebir
Belediye Başkanı Erdem
Hüseyin’in eşi Semra Kösel
Hasan ile çok sayıda kurum
temsilcisi katıldı.

İTB’DE
GELENEKSEL
ANNELER
GÜNÜ
ETKİNLİĞİ
Anneler Günü,
İskeçe Türk
Birliğinde (İTB)
düzenlenen
geleneksel
etkinlikle de
kutlandı. İTB
Kadınlar Kolu
tarafından
organize edilen
program, 11
Mayıs Pazar
günü birlik
lokalinde yoğun
katılımla
gerçekleşti.

Programın
sunuculuğunu

İTB yönetim kurulu üyesi İpek
Salihoğlu yaptı. Açılış
konuşmasında Kadınlar Kolu
Başkanı Sevgi Sezai,
organizasyonda emeği geçenlere
teşekkür ederek tüm annelerin
gününü kutladı.

Etkinlik kapsamında İskeçe
ve çevre köylerden katılan
çocuklar, Anneler Günü’ne özel
şiirler okudu. Miniklerin duygu
dolu performansları
izleyicilerden büyük alkış aldı.
Ardından, İTB müzik kursu
öğretmeni Merve Kara’nın
yönetimindeki müzik grubu
sahne aldı ve çeşitli parçalar
seslendirdi.

Program sonunda İTB
Kadınlar Kolu, etkinliğe katılan
tüm çocuklara çeşitli hediyeler
verdi.

Anneler Günü kutlamasına,
İTB Kadınlar Kolu üyelerinin
yanı sıra İTB yöneticileri, Batı

İTB’de Kadınlar Kolu seçimleri yapıldı

İSKEÇE Türk Birliği (İTB) Kadınlar Kolu
seçimleri 16 Mayıs Cuma günü dernek lokalinde
gerçekleşti. Kadınlar Kolunun başkanı yeniden
Sevgi Sezai oldu.

Toplam 33 üyenin oy kullandığı seçimlerde,
divan başkanlığını Sevil Şerifoğlu, sekreterlik
görevini de İpek Salihoğlu yaptı.

Aynı gün yapılan görev dağılımı sonucunda
İTB Kadınlar Kolu yönetimi şu şekilde oluştu:

Başkan: Sevgi Sezai
Asbaşkan: Asiye Padingo
Sekreter: İlknur Güler

Kasadar: Hülya Karahoca
Halkla İlişkiler: Feride Muhtar Küçük, Tülin

Hacıhalil
Gezi Kolu: Hadiye Mümin, Yıldız İlyasoğlu
Basın Kolu: Emine İmam Veli, Fatma Hoca,
Ova Kolu Sorumlusu: Nermin İlyasoğlu,

Canan Hacı Salih
Yaka Kolu Sorumlusu: Sennur Koca Hasan,

Emine Turut
Balkan Kolu Sorumlusu: Pervin Bekir,

Hamide Veli, Fatma Emir.

Anneler Günü,
BTAYTD ve

İTB Kadınlar
Kolunun

düzenlediği
etkinliklerle

kutlandı.
Yassıköy ve
İskeçe’deki

kutlamalara
çok sayıda

kadın katıldı. Trakya Türk Azınlığı Danışma Kurulu (BTTADK)
Başkanı ve İskeçe Müftüsü Mustafa Trampa’nın
eşi Nadire Ömer Trampa, İskeçe Milletvekili
Hüseyin Zeybek’in eşi Şerife Mustafaoğlu, İskeçe
Milletvekili Burhan Baran’ın eşi Ayşe Baran, Batı
Trakya Azınlığı Yüksek Tahsilliler Derneği

(BTAYTD) Başkanı Hüseyin Baltacı’nın eşi Özlem
Otuzbir, BTAYTD Kadınlar Kolu Başkanı Sevtap
Hint, İskeçe İli Türk Kadınları Kültür Derneği
Başkanı Aysel Sağır ile Dostluk Eşitlik Barış (DEB)
Partisini temsilen Cavide Nizam ve Aysun Kara ile
çok sayıda davetli katıldı.
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GAT Hukuk Grubu,
Strasburg’da eğitim
gezisine katıldı

Sahİbİ:hülyaEmİn
Genelmüdürveyay›nyönetmeni:hülyaEmin

yaz›‹şleri:Ozanahmetoğlu
adres:P.mavromihali4-6Komotini69100

Tel-Fax:2531070929
email:gundem@otenet.gr

websitesi:www.gundemgazetesi.com

Ιδιοκτὴτρια-Εκδὸτρια: Χουλγιὰ Εμὶν
Γενικὴ Διευθὺντρια: Χουλγιὰ Εμὶν
Συντὰκτης: Οζὰν Αχμὲτογλου
Π. Μαυρομιχὰλη 4-6 ΚΟΜΟΤΗΝΗ 69100
Τηλ - φαξ: 25310 70929
Κωδικὸς: 2764

BATI Trakya Azınlığı Yüksek Tahsilliler
Derneği (BTAYTD bünyesinde faaliyet gösteren
Genç Akademisyenler Topluluğu (GAT) Hukuk
Grubu, 5 – 8 Mayıs tarihleri arasında  Fransa’nın
Strasburg kentine bir eğitim gezisi gerçekleştirdi.

Hukuk fakültesi öğrencilerinin katılımıyla
düzenlenen gezide, Avrupa’nın hukuk sistemine
dair çeşitli kurumlar hakkında bilgi edinme
fırsatı sunuldu. Katılımcılar, Avrupa İnsan
Hakları Mahkemesi (AİHM) Büyük Daire’de
gerçekleşen bir duruşmayı izleme imkanı
bulurken, Türkiye’nin Avrupa Konseyi Daimi
Temsilciliği yetkilileriyle de bir araya geldi.

Program kapsamında Avrupa Parlamentosunu
da ziyaret eden hukuk öğrencileri, Strasburg’un
tarihi ve kültürel yapısını yakından tanıma şansı
elde etti.

GAT Hukuk Grubunun sosyal medya
hesabından yapılan paylaşımda şu ifadelere yer
verildi: “Bu değerli tecrübenin gerçekleşmesinde
katkısı bulunan tüm saygıdeğer büyüklerimize ve
gezi boyunca bizlere rehberlik eden, her konuda

destek olan Vis Juris Hukuk Firması avukatı
Sayın İlker Çavuşoğlu’na en içten
teşekkürlerimizi sunarız. Hukuk fakültesi
öğrencileri olarak, mesleki gelişimimize örnek
olacak, vizyonumuzu genişletecek ve hayatımız
boyunca unutamayacağımız anılarla dolu bir
yolculuk oldu.”

hul ya_emin@hot ma il.com

Hülya EM‹N

Değişmeyen sorunlar,
yenilenen umutlar...

G ÜNDEM gazetesi
gelecek yıl 30. yaşını
kutlayacak. Ben ise

gazetecilik serüvenimde 36 yılı
geride bırakıyorum. Bu uzun
yolculukta nice gelişmelere,
değişimlere, kırılmalara tanıklık
ettim. Ama ne yazık ki,
kalemimin en çok meşgul
olduğu konu başlıkları
neredeyse hiç değişmedi:
Azınlık hakları, eğitim, dini
özgürlük, kimlik mücadelesi,
örgütlenme özgürlüğü, temsil
sorunları…

Bu hafta GÜNDEM’de, geçen
şubat ayında Batı Trakya Türk
Azınlığı Danışma Kurulu
Başkanlığına seçilen İskeçe
Müftüsü Mustafa Trampa ile
yaptığımız röportaja yer
veriyoruz. Müftü Trampa’nın
söyledikleri, azınlık sorunlarının
yıllardır aynı yerde saydığını,
temel meselelerde hiçbir
ilerleme sağlanamadığını bir
kez daha gözler önüne seriyor.

Azınlık eğitimi hâlâ büyük bir
yara. Her yıl öğrenci azlığı
bahanesiyle, bir daha
açılmamak üzere okullarımız
kapatılıyor. Encümen heyetleri
sistemli bir şekilde
işlevsizleştiriliyor. Okul
müdürleri, encümen
heyetlerinin görüşü alınmadan
değiştiriliyor; bu heyetler en
temel karar süreçlerinin bile
dışında bırakılıyor. İskeçe
Azınlık Ortaokulu ve Lisesi ise
yıllardır eğitime uygun olmayan
bir binada hizmet vermeye
çalışıyor. 

Yunanistan’ın Batı Trakya
Türk Azınlığına yönelik
yaklaşımında kayda değer bir
değişiklikten söz etmek bugün
de ne yazık ki mümkün değil.
Devlet, bu meseleleri hâlâ bir
“iç güvenlik” sorunu olarak ele

alıyor. Azınlık hakları, devletin
dokunulmaz kırmızı çizgileri
arasında tutulmaya devam
ediyor. Sorunları çözmek yerine
görmezden gelmeyi tercih
ediyorlar.

Evet, hiçbir şey değişmiyor.
Ama yine de umutlarımız
tükenmiyor.

Çünkü artık yalnızca kendi
içine kapanmış bir azınlık
değiliz. Dünyaya açılan,
uluslararası platformlarda söz
söyleyen, sesini duyurabilen ve
hatta temsil edilen bir
topluluğuz. 

Ve elbette umutluyuz. Çünkü
pırıl pırıl gençlerimiz var.
Toplum olarak geliştiğimizi,
bilinçlendiğimizi onların
gözlerinde parlayan
kıvılcımlarda görebiliyoruz.  

Bugünün gençleri sadece
dijital çağın içinde büyüyen
bireyler değil; aynı zamanda
geçmişin yükünü, bugünün
mücadelesini ve yarının
sorumluluğunu taşıyacaklarına
inandığımız bir kuşak. Artık
sadece izleyen değil, düşünen,
sorgulayan, hakkını arayan
bireyler. 

Ben inanıyorum ki bu gençlik,
gelecekte bu bayrağı çok daha
güçlü bir şekilde taşıyacak. 

Daha bilinçli, daha
donanımlı, daha özgüvenli
gençlerimiz geliyor. Geleceğe
dair umudumuzun en güçlü
dayanağı da işte onlar.

Bir gün gelir, bu
topraklardaki güzel gelişmeleri
yazmak da belki nasip olur.
Çünkü umut dediğimiz şey, o
günü bugünden düşleyebilme
cesaretidir.

HAFTANIN YORUMU

@HulyaEmin1

Hukuk fakültesi öğrencilerinin katılımıyla
gerçekleşen gezide katılımcılar, AİHM Büyük

Daire’de duruşma izleme imkanı da buldu.

Geleneksel Kiraz Festivali 
30 Mayıs’ta başlıyor

RODOP iline bağlı Yassıköy
Belediyesi tarafından
düzenlenecek 23. Kiraz Festivali,
30 Mayıs -1
Haziran
tarihleri
arasında
yapılacak.

Üç gün
sürecek
festivalde, bölgeye özgü kirazın
tanıtılması amacıyla çeşitli
kültürel etkinlikler yer alacak.

Yaka bölgesinin önemli gelir
kaynağı kirazın uluslararası

alanda tanıtımı için Yassıköy
Belediyesi tarafından
Bulatköy’de düzenlenecek 23.

Kiraz
Festivaline
sponsor olarak
katkıda
bulunmak
isteyenler veya
festival

süresince ürünlerini satmak
isteyenlerin 2534350100
numaralı telefondan Yassıköy
Belediyesi ile iletişime
geçebileceği belirtildi.
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Eyalet genelinde 80 binden 
fazla hayvan telef oldu!

DOĞU Makedonya ve Trakya
(AMTH) Eyaleti’nde küçükbaş
hayvanlarda görülen çiçek
hastalığıyla ilgili endişe
sürüyor. Son güncellemeye göre
(15 Mayıs 2025), bölgede
hastalığın tamamen kontrol
altına alındığına dair net bir
tablo bulunmazken, yeni
vakalar dağınık şekilde
görülmeye devam ediyor.
Yetkililer, son dönemde vaka
sayısında ve sıklığında görece
bir düşüş yaşandığını belirtiyor
ancak kesin öngörülerde
bulunmak için henüz erken
olduğunu vurguluyor.

TELEF EDİLEN HAYVAN
SAYISI 80 BİNİ AŞTI
Eyalet Veterinerlik
Müdürlüğünün yayımladığı
açıklamaya göre, salgının
başlangıcından bu yana eyalet
genelinde binlerce hayvan
hastalıktan etkilenirken, 80 bin
üzerinde hayvan telef oldu.

Müdürlüğün verilerine göre
telef olan hayvan sayıları şöyle:

Meriç: 129 vaka noktasında,
26.864 hayvan telef oldu.

Semadirek: 11 vaka
noktasında, 2.497 hayvan telef
oldu.

Rodop: 63 vaka noktasında,
19.429 hayvan telef oldu.

İskeçe: 57 vaka noktasında,
21.325 hayvan telef oldu.

Kavala: 43 vaka noktasında,

11.152 hayvan telef oldu.

SALGINA KARŞI ÖNLEMLER
Salgının yayılmasını önlemek
amacıyla alınan önlemler
arasında koruma bölgelerinde
otlatma amaçlı hayvan
hareketlerinin tamamen
yasaklanması ile yazlık
otlaklara keçi ve koyun naklinin
yasaklanması var. Yetkililer,
yasaklara uymayanlara, polis
ve veterinerlik ekiplerince idari
cezalar uygulanacağı
konusunda uyarıda bulunuyor.

HASTALIK İNSANA
BULAŞMIYOR
Yetkililer, koyun-keçi çiçeği
hastalığının insanlara ya da
diğer hayvan türlerine
bulaşmadığını belirtiyor.
Ayrıca, et ve süt ürünlerinin
pastörizasyon, kaynatma ve iyi
pişirme gibi ısıl işlemlerden
geçirilmesi halinde tüketim için
tamamen güvenli olduğu
vurgulanıyor.

HAYVAN BESİCİLERİNE 11
MADDELİK UYARI
Veterinerlik Müdürlüğü,
besicilere yönelik 11 maddelik
bir uyarı listesi yayımladı.
Özellikle kırkım döneminde
virüsün yayılma riskine dikkat
çekildi. Kırkım ekiplerinin tek
kullanımlık kıyafet, eldiven ve

galoş kullanması, ayrıca
aletlerin her kullanım öncesi ve
sonrası dezenfekte edilmesi
gerektiği belirtildi.

Veterinerlik Müdürlüğünün
uyarı listesi şöyle:

- Hayvanları her gün dikkatle
gözlemleyin.

- Şüpheli durumda
veterinerlik merkezine

başvurun.
- Çiftliğe dışarıdan kimseyi

almayın.
- Sürüleri birbirinden izole

edin, damızlık hayvan alışverişi
yapmayın.

- Süt toplama araçlarının
giriş-çıkışlarında mutlaka
dezenfekte edilmelerini
sağlayın.

- Salgın bölgesine gereksiz
seyahatlerden kaçının.

- Alet, yem, ekipman ödünç
almayın.

- Dezenfeksiyon sistemleri
kurun ve düzenli uygulayın.

- Hayvan taşıma araçlarını
çiftlik dışında tutun,
hayvanlarınızı kendiniz taşıyın.

Milletvekili Burhan Baran: 
“İskeçe 8 euroluk De Minimis
yardımından yararlanacak mı?”

İSKEÇE bağımsız milletvekili Burhan Baran,
Kırsal Kalkınma ve Gıda Bakanı’na yönelttiği
yazılı soru önergesinde, İskeçe ilinin de Meriç
ili gibi hayvan başına 8 euroluk artırılmış “De
Minimis” yardımına dahil edilmesini talep etti.

Milletvekili Baran, 12 Mayıs’ta mecliste
Kırsal Kalkınma ve Gıda Bakan Yardımcısı
Yannis Kellas tarafından açıklanan yeni yardım
paketine atıfta bulunarak, Meriç iline yönelik
belirlenen en yüksek tazminat oranının İskeçe
için de geçerli olması gerektiğini
vurguladı. Bakan Yardımcısı Kellas,
bölgelerin ihtiyaç ve zarar
seviyelerine göre değişen
miktarlarda – hayvan başına 4
ila 8 euro arasında – yem
desteği sağlanacağını
duyurmuştu.

Baran, İskeçe’nin de ciddi
biçimde çiçek hastalığından
etkilendiğini ve bazı
yönlerden Meriç’ten daha
ağır bir tabloyla karşı karşıya
olduğunu hatırlattı. Özellikle
İnhanlı Belediyesi’ne bağlı
Bekkeovası köyünde yeniden
görülen çiçek hastalığı nedeniyle
karantina uygulamaları devreye
alındığını belirten Baran, İnhanlı
Belediyesinden yapılan resmi
açıklamaya göre, il
genelinde telef olan
24.000
hayvandan

21.500’ünün İnhanlı Belediyesi sınırları içinde
olduğuna dikkat çekti.

Milletvekili Baran, yaşanan kayıpların
sadece hayvan ölümleriyle sınırlı olmadığını,
üretimdeki düşüş, stok yenileme maliyetleri ve
yem tedarikindeki sorunların da bölge
hayvancılığını derinden etkilediğini belirtti.

Baran, İskeçe’nin yardım paketinin dışında
tutulmasının yerel üreticiler arasında büyük bir
memnuniyetsizlik yarattığını ve açık bir

eşitsizliğe neden olduğunu dile getirdi.
Burhan Baran, soru
önergesinde ilgili bakanlığa şu

soruyu yöneltti:
“Bakanlık, çiçek

hastalığının neden olduğu
büyük zararı ve İnhanlı
Belediyesi özelinde, genel
olarak İskeçe bölgesindeki

binlerce hayvan kaybını
göz önünde
bulundurarak, İskeçe ilini
de, Meriç’te olduğu gibi

hayvan başına 8 euroluk
artırılmış De Minimis

yardımından faydalanacak
bölgeler arasına dahil etmeyi

planlamakta mıdır?”

Kozlukebir Belediyesi 
“afet bölgesi” 
ilan edildi

DOĞU Makedonya – Trakya
Eyalet yönetimi, son günlerde
yaşanan yoğun çekirge istilası
nedeniyle Rodop iline bağlı
Kozlukebir Belediyesi sınırları
içerisindeki bazı bölgeleri “afet
bölgesi” olarak ilan etti.

Kozlukebir Belediyesi
tarafından yapılan açıklamada,
çekirge istilasının kontrol altına
alınabilmesi için halkın
desteğine ihtiyaç duyulduğu
belirtildi. Açıklamada, çekirge
görülen alanların ivedilikle
belediyeye bildirilmesi

çağrısında bulunuldu.
Eyalet yönetiminin

kararında, Kozlubekir, Sirkeli ve
Mehrikoz arasında yer alan
ekilmemiş kırsal alanlarda çok
sayıda nimf (çekirgenin genç
evresi) tespit edildiği ifade
edildi. Geçmiş yıllarda benzer
bir istilanın komşu Maronya –
Şapçı Belediyesine de
sıçrayarak tarım ve hayvancılığa
büyük zarar verdiği
hatırlatılarak, ilgili bölgeler,
çekirge istilasına uğramış
alanlar olarak tanımlandı.
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1980’li yıllardaydık. 11 – 12
yaşlarındaydım. İskeçe Arenmahalledeki
evimizdeydik. Televizyonda TRT 1 açıktı.
Türk televizyonunun “ayna gibi” çektiği
ender günlerden biriydi. Cumartesi veya
Pazar akşamıydı. “Ramizem” türküsü
söyleniyordu televizyonda. Türkü
başlayınca babamı bir çoşku kapladığını
gördüm. Ellerinde tempo tutuyor,
türkünün sözlerini söylüyor, adeta
yaşıyordu türküyü. Bir çocuğun babasını
gözlemlediği o güçlü anlar, zihnime
adeta kazındı. Bıyıkları bile gülüyordu
sanki. Anladım ki babam için bu
türkünün özel bir önemi vardı. Onu
böylesine duygu seline kapılmasına
neden olacak, o coşkuyu sonraki yıllarda
ben de yaşadım. Ben de kapıldım aynı
gönül kabarmasına. “Bu ne türküsü
baba?” diye sorduğumda , “Yugoslavya
tarafına ait” dediğini hatırlıyorum. Daha
Yugoslavya’nın dağılmadığı yıllardı. Çok
sonradan araştırınca gördüm ki Kosova,
Prizren yöresine ait bir türküydü

“Ramizem”. Çocukluğumuzda
yaşadığımız bazı olaylar vardır ki, aradan
yıllar geçse de net bir şekilde
hafızamızdaki yerini korur. Bunlar
sadece bir olay değil, çocuğun kişiliğini,
yaşamını da bir ölçüde şekillendiren
anlardır. 

Babam Özer Ahmetoğlu. Bu dünyadan
göçüp giden ancak göçüp gittiğine bir
türlü inanamadığınız babanız için bir yazı
yazsanız nasıl bir yazı yazılır? 

1945’in bir Ağustos günü İskeçe’de
dünyaya gelen sevgili babacığım,
dünyaya gözlerini açtığı evde, İskeçe
Arenmahalle’deki evimizin ikinci katında
bu dünyaya veda etti. Bu satırların
yazıldığı gün babamın vefatının
üzerinden 42 gün geçti. Bugüne kadar
onunla ilgili, vefatıyla ilgili paylaşım
hariç tek satır yazamadım. Yazamadım
çünkü babamın artık aramızda
olmadığını, onun bu fani dünyadan
göçüp gittiğine inanamadım. Eve gidince
sanki karşıma çıkacakmış gibi geliyor.

Sanki evin telefonu arayınca hattın diğer
ucundaki ses babamın sesi olacakmış
gibi hissediyorum. Yaşamınızın
tamamında bulunan bir insanın, aniden
aramızdan ayrılması her şeyden önce bir
şok. Son dönemlerinde ciddi sağlık
sorunları yaşasa da, ölüm gelip çatınca
duygular çok farklı oluyor. 

Benim için de öyle oldu. 9 Nisan
sabahı telefonda annemin telaşlı sesiyle
hayatımda bir dönemin kapandığını
hissettim. İlerleyen dakikalarda o üzücü,
hüzünlü durumla karşılaşınca, bir
taraftan bunun hayatın doğal bir sonucu
olduğu gerçeği ile sevdiğiniz yakınınızın
hayatta kalmaya devam etmesi
umudunun arasında bir durumla karşı
karşıya kalıyorsunuz. 

Babam, aynı zamanda ilkokul
öğretmenim Özer Ahmetoğlu, ikinci
dünya savaşının bittiği günlerde 1945
yılında İskeçe’de dünyaya gelir. İlkokulu,
İskeçe Merkez Türk Azınlık İlkokulunda
tamamladıktan sonra anavatan
Türkiye’de Eskişehir Yunus Emre
Öğretmen Okulunda eğitimine devam
eder. Ve İstanbul Ortaköy Öğretmen
Okulundan mezun olarak memleketine
döner. Askere gider. Askerdeyken 21
Nisan 1967 Cuntası olur. Birkaç ay sonra
askerden terhis olur ve İskeçe’ye döner. 

1967’nin Kasım ayında İskeçe Merkez
Türk Azınlık İlkokulunda göreve
başlayan babam, 2006 yılı Haziran ayına
kadar aralıksız 39 yıl bu okulda
öğretmenlik yaptı. Yüzlerce, hatta
binlerce öğrenci yetiştirdi. Uzun yıllar
İskeçe Türk Birliğinin futbol takımında

oynadı, kaptanlığını yaptı. Bir dönem
İskeçe Türk Birliği başkanı oldu.
İskeçe’nin AOX futbol takımında oynadı. 

Benim de ilkokul öğretmenimdi
babam. Evde baba, okulda öğretmen
oldu. Okulda baba “torpiline” geçit
vermedi. 

Futbol tutkunuydu babam. İyi bir
Fenerbahçe taraftarı, Türkçe aşığı, Türk
sanat müziği sevdalısıydı. Hoş sohbet ve
son derece sosyal bir insandı.
Günümüzde az rastlanan düzen ve
disiplin sahibiydi. Özellikle öğretmenlik
yaptığı yıllarda babamı traşsız ve
kravatsız görmek pek mümkün değildi.
Türk milli kimliğine, kültürüne, milli ve
manevi değerlere bağlılık onun
yaşamındaki önem sıralamasında en ön
sıralardaydı. Toplumsal değerlere saygı
hayatının merkezindeydi. 

Çocuk yaşlardan itibaren babamla
toplumsal, tarihi ve siyasi konularda
yaptığımız sohbetler, ona sorduğum
sorulara aldığım cevaplar bugün hala
hafızamda. Ve o yaşadığım anlar benim
için bir ilham kaynağı, bir yol gösterici
oldu. 

Tüm bu saydıklarımı, vefatından
sonra başsağlığı için İskeçe’nin dört bir
yanından, Almanya’dan, Türkiye’den,
Yunanistan’ın Atina, Selanik gibi farklı
bölgelerinden arayan öğrencilerinin
söyledikleri ve anlattıklarından bir kez
daha anladım. 

Babam Özer Ahmetoğlu benim için
hayat boyu sürecek rehberliğin adıdır.
Seni unutmayacağız BABAM. Mekanın
cennet olsun.

Ozan AHMETOĞLU

BABAM ÖZER ÖĞRETMEN

HAYATIN İÇİNDEN

oza nah me tog lu2003@ya ho o.gr

Bakanlıktan ‘kısmi
ödeme’ sinyali

İSKEÇE Yeni Sol milletvekili
Hüseyin Zeybek’in Tarım ve
Gıda Bakanlığına yönelttiği
yazılı soruya verilen yanıt, veba
ve çiçek hastalığı nedeniyle
zarar gören hayvan
yetiştiricilerinin beklediği yem
desteğine ilişkin belirsizliği
ortaya koydu. Bakanlık,
desteğin yalnızca gelir
kayıplarının bir kısmını
kapsayacak şekilde ve henüz
netleşmemiş bir takvimle
ödenebileceğini bildirdi.

Milletvekili Zeybek’in siyasi
bürosundan yapılan
açıklamada, “İskeçe bölgesinde
çiçek hastalığının yeniden
yayılmasıyla birlikte çok sayıda
besici, karantinaya alınan
sürülerini ayakta tutmakta
zorlanıyor. Yetiştiriciler, yem
fiyatlarındaki artışa dikkat
çekerken, destek ödemelerinin
gecikmesi ve bürokratik
engeller nedeniyle üretimin
sürdürülemez hale geldiğini
ifade ediyor.” denildi.

Tarımsal kriz anlarında
çiftçilere ve besicilere yönelik
kapsamlı bir plan
bulunmamasını eleştiren
Zeybek, “Tazminatlar
gecikmeden, eksiksiz
ödenmeli” çağrısında bulundu.

Zeybek basın açıklamasında

şu tepsitleri ortaya koydu:
- Yetiştiriciler, aylardır

bekleyen yem desteklerinin
halen ödenmemesinden şikayet
ediyor.

- Bakanlığın cevabı,
zararların yalnızca bir kısmının
karşılanacağını ortaya koydu.

Sektör temsilcileri, karantina
dönemleri için önleyici ve hızlı
ödeme mekanizması talep
ediyor.

Besiciler ve çiftçi
birliklerinin, Tarım ve Gıda
Bakanlığının Maliye ile
koordineli çalışarak “derhal ve
tam tutarlı” bir ödeme takvimi
açıklamasını istediklerini

kaydeden Zeybek, özellikle
küçük ölçekli işletmelerin yem
maliyetlerini karşılayamayarak
hayvan sayısını azaltma
tehlikesiyle karşı karşıya
olduğunu belirtti.

Karantina uygulamalarının
yol açtığı zararın tazmin
edilmesinin gecikmesi halinde
kırsal bölgelerde “üretim açığı”
ortaya çıkacağı uyarısında
bulunan İskeçe milletvekili,
hükümetin bir an önce yeni bir
ödeme planı açıklaması ve
bölgedeki besicilere acilen
destek sağlaması gerektiğini
vurguladı.

Sürücü belgesi başvuruları
dijital olarak yapılabilecek

ÖZEL araçlar için ilk kez
sürücü belgesi başvurusunda
bulunmak isteyen vatandaşlar,
artık işlemlerini “gov.gr”
platformu üzerinden dijital
olarak gerçekleştirebilecek.

Dijital Dönüşüm ile Altyapı
ve Ulaştırma bakanlıklarının
ortak çalışmasıyla hayata
geçirilen uygulama,
bürokrasiyi azaltmayı, süreci
şeffaflaştırmayı ve vatandaşlar
ile sürücü kurslarına kolaylık
sağlamayı amaçlıyor.

Sistem ilk olarak pilot bölge
olarak seçilen Girit’te
uygulanmaya başlanmış,
sadece mart-nisan döneminde
478 başvurunun dijital olarak
alınmasıyla başarılı sonuçlar
elde edilmişti. Uygulamanın
tüm ülke genelinde devreye
alınmasıyla binlerce
vatandaşın zaman ve işlem
yükünden kurtulması
hedefleniyor.

Yeni sistem kapsamında
kullanıcılar, aday sürücü
eğitim belgesi
düzenleyebiliyor, teorik ve
pratik sınavlarını
planlayabiliyor ve sürücü
belgesi başvuru sürecini adım
adım takip edebiliyor.
Vatandaşlar tüm aşamalarda e-
posta ve SMS yoluyla

bilgilendiriliyor. Ayrıca
isteyenler, sürücü kurslarına
dijital yetki vererek de işlemleri
tamamlayabiliyor.

ARAÇ SAHİPLERİ İÇİN ÜÇ
YENİ DİJİTAL HİZMET DAHA
Araç sahipleri için “gov.gr”
platformu üzerinden bugün
itibarıyla üç yeni dijital hizmet
daha devreye alındı.

Artık vatandaşlar dijital
olarak;

• Araç sahibi bilgilerini
değiştirebilecek,

• Araç rengi değişikliği
yapabilecek,

• Araçların miras yoluyla
devrini gerçekleştirebilecek.

Bu hizmetlerde de belgeler
dijital olarak yükleniyor,
ödemeler online yapılıyor ve
başvuru süreci boyunca
kullanıcılar bilgilendiriliyor.
Sürecin sonunda vatandaşların
yalnızca tercih ettikleri bölge
müdürlüğüne giderek
belgelerini teslim alması yeterli
oluyor.
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İSKEÇE’de azınlık nüfusunun
en az olduğu köylerden biri olan
Küçük Davutlu camii ile ilgili
olarak geçtiğimiz yıllarda
başlayan dava sonuçlandı. Küçük
Davutlu Mütevelli Heyeti Başkanı
Hasan Akifoğlu, köy okuluna ait
yapının camiye dönüştürüldüğü
gerekçesiyle 9 ay ertelenmiş hapis
cezasına çarptırıldı.

Dava, 2021 yılında İmar
Müdürlüğünün, camiyle aynı
arsada bulunan eski okul
binasının izinsiz şekilde camiye
çevrildiği ve minare ile çardak
inşa edildiği iddiasıyla
başlatılmıştı. Aynı dönemde
mütevelli heyetine yaklaşık 104
bin euroluk para cezası da
kesilmişti. Söz konusu idari
yaptırımın ardından başlayan
hukuki süreçte karar 9 Mayıs
Cuma günü açıklandı.

BURHAN BARAN’DAN AÇIKLAMA
Konuyla ilgili olarak İskeçe
Milletvekili Burhan Baran da bir
açıklama yayımladı. Baran
açıklamasında söz konusu
davanın sonuna kadar takipçisi
olacağını vurguladı.

Baran’ın açıklamasında şu
ifadeler yer aldı:

“Milletvekili olduğum ilk
günden bu yana ata yadigârı vakıf
mallarının korunması, benim için
her zaman bir kırmızı çizgi
olmuştur.

Bugün, yaklaşık beş-altı yıldır
süren Davutlu (Timbano) Camii
ile ilgili hukuki süreç
sonuçlanmış ve dava karara
bağlanmıştır. Davanın konusu;
yıllardır cami olarak kullanılan
yapının, aslında köy okuluna ait
olduğu ve izinsiz şekilde camiye
çevrildiği iddiasıdır.

2022 yılında Davutlu (Timbano)
köyümüzde, mütevelli heyeti ve
yerel basın mensuplarından
oluşan bir heyetle birlikte söz

konusu okulu ziyaret etmiştim.
Ziyaretimde gördüğüm manzara,
okulun geçmişte öğrenci
yetersizliği gerekçesiyle
faaliyetine son verilmiş ve o
günden bu yana hiçbir şekilde
kullanılmamış olduğuydu. Klasik
okul sıraları, okuma kartonları,
sınıf düzeni hâlâ olduğu gibi
duruyordu. Bu durumu gerek
sosyal medya hesaplarımdan
gerekse yerel basın aracılığıyla
kamuoyuna duyurmuştum.

Dava sürecinde, cami ve
okulun girişlerinin tamamen
farklı kapılardan yapıldığı, cami
olarak kullanılan alanın okul ile
hiçbir fiziki bağlantısının
bulunmadığı açıkça belirtilmiş,
ben de hem bir hekim, hem
siyasetçi, hem de milletvekili
sıfatımla bu duruma bizzat
şahitlik etmiş bulunmaktayım. Ne
yazık ki, tüm bu tanıklıklara
rağmen, mahkeme Davutlu
(Timbano) Camii Mütevelli Heyeti
Başkanı Hasan Amca’ya 9 ay
ertelenmiş hapis cezası
verilmesine hükmetmiştir.

Ayrıca bu karar, imar
müdürlüğünün aynı yapıyla ilgili
olarak verdiği ve halen itiraz
edilemesine rağmen devam eden
120.000 Euro tutarındaki cezayla
da paralellik göstermektedir.

Avukatımız Sayın Ahmet Kara
ile yaptığımız değerlendirme
sonucunda bu kararın bir üst
mahkemede istinaf edilmesine
karar verdik.

Temennimiz odur ki, ülkemiz
Yunanistan, bu tür vakıf
mallarıyla ilgili
değerlendirmelerinde; bunların
ortak kültürel mirasımız
olduğunu göz önünde
bulundurarak, daha adil ve yapıcı
kararlar alır. Ata yadigârı vakıf
mallarımızın korunması
konusundaki mücadelemiz, her
koşulda kararlılıkla sürecektir.”

Davutlu Mütevelli Heyeti Başkanına 9 ay hapis

BATI Trakya Türk Azınlığı Danışma Kurulu
Başkanı ve İskeçe Müftüsü Mustafa Trampa,
İskeçe’ye bağlı Küçük Davutlu Camii ve
Mütevelli Heyeti Başkanı Hasan Akifoğlu
hakkında verilen mahkeme kararını GÜNDEM’e
değerlendirdi. Müftü Trampa, Küçük Davutlu
köyünde yıllardır ibadethane olarak kullanılan
camiyle ilgili açılan davada, Akifoğlu’na verilen
9 ay ertelenmiş hapis cezasını derin bir
üzüntüyle karşıladıklarını belirtti.

Caminin, okula ait bir bina olduğu ve izinsiz
şekilde camiye dönüştürüldüğü iddiasına
dayanarak mütevelli başkanına ceza verildiğini
kaydeden Müftü Trampa, bu kararın büyük bir
haksızlık içerdiğini ve son derece yanlış
olduğunu vurguladı.

Olayı endişeyle takip ettiklerini anlatan
Danışma Kurulu Başkanı ve İskeçe Müftüsü
Trampa, “Bu mahkeme kararı, Batı Trakya
Müslüman Türk Azınlığının dini özgürlüğüne
yönelik sistematik baskıların ve hukuk yoluyla
oluşturulan baskıcı ortamın yeni bir örneğidir.
Olay, Türk azınlığı olarak bizleri üzmüştür. Cami
olarak kullanılan yapının aslında ‘köy okuluna
ait’ olduğu gerekçesiyle yürütülen bu dava,
ibadet hakkını ve azınlığın kendi dini
ihtiyaçlarını karşılamaya dönük çabalarını bir
suçmuş gibi göstermeye çalışmaktadır. Bu asla
kabul edilemez. Oranın cami olduğunu ve cami
olarak kullanıldığını sadece Davutlu köyü değil,
cümle alem biliyor. Küçük bir köyümüzdeki
soydaşlarımızı bu şekilde sindirmeye çalışmak,

suç işlemişlercesine insanımızı baskı altına alma
girişimleri son derece yanlış ve endişe verici. Bu
mahkeme kararı vicdanlarımızı yaralamıştır.”
dedi.

Olayın takipçisi olduklarını vurgulayan
Trampa şöyle devam etti: “İnsan haklarının en
temel ilkelerinden biri olan din özgürlüğü,
yalnızca bireyin inancını yaşaması değil, aynı
zamanda bir topluluğun ibadet mekanlarını
kendi ihtiyaçları doğrultusunda belirleyebilmesi
hakkını da kapsar. Küçük Davutlu köyü gibi
azınlık nüfusunun çok az olduğu yerlerde,
halkın kendi imkanlarıyla sürdürdüğü dini
yaşantıya böylesi bir ceza ile karşılık verilmesi,
kabul edilemez bir tutumdur. Üstelik bahse
konu yapı yıllardır cami olarak kullanılmakta
olup, okul olarak herhangi bir aktif kullanımı
bulunmamaktadır.

Batı Trakya Türk Azınlığının seçilmiş dini
temsilcisi olarak, bu adaletsiz kararı büyük bir
yanlış ve haksızlık olarak görüyor; yetkilileri,
hukuk devleti ve insan hakları ilkeleri
doğrultusunda daha adil ve yapıcı bir yaklaşım
benimsemeye davet ediyorum. Bu haksız
karardan bir an önce dönülmelidir. İnancımızı
yaşama hakkımız, ulusal ve uluslararası hukuk
tarafından güvence altına alınmıştır ve bu
hakkın ihlali karşısında sessiz kalmamız
mümkün değildir. Küçük Davutlu köyündeki
kardeşlerimizin, mütevelli heyetimizin ve
mağdur olan tüm kardeşlerimizin yanındayız.”

Mustafa Trampa: 
“Küçük Davutlu Camii
kararı vicdanları
yaralamıştır”

Geçen yıl abonelerin 5’te 1’i elektrik
faturalarını zamanında ödemedi

2024’te 5 milyon aboneden yaklaşık 1 milyonunun
elektrik faturasını zamanında ödemediği bildirildi.

Enerji, Atık ve Su Düzenleme Kurumunun (RAAEY)
2024 yıllık raporuna göre, Yunanistan’da abonelerin
yaklaşık 5’te biri elektrik faturasını zamanında
ödemedi.

Raporda, gecikmiş borçların toplam tutarının 3,2
milyar euroya ulaştığı belirtildi. 

Erasmus öğrencilerinden 
Yassıköy Belediyesine ziyaret

AVRUPA Birliği Erasmus
programı kapsamında Türkiye,
Hollanda ve Romanya’dan
gelen öğrenci ve
öğretmenlerden oluşan heyet,
Yassıköy Lisesi öğrenci ve
öğretmenleri eşliğinde Yassıköy
Belediye Başkanı Caner İmam’ı
ziyaret etti.

Yassıköy Belediye binasına
gelen heyet, daha sonra yeni
hizmet binasına geçerek

belediye meclis salonunu gezdi.
Heyete bölgenin tarihi ve

kültürel değerleri hakkında
bilgi veren Başkan Caner İmam,
kültürlerarası etkileşim ve iş
birliğinin önemine dikkat çekti.

Yassıköy Belediyesi olarak
bu tür girişimleri
desteklediklerini ifade eden
İmam, projeye katılan tüm
öğrenci ve öğretmenleri tebrik
etti.
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İskeçe Türk Birliğinde (İTB)
27 Nisan Pazar günü
gerçekleştirilen genel kurulun
ardından yeni yönetim ve
denetim kurulunda görev
dağılımı gerçekleşti. Kerem
Abdurahimoğlu İTB’nin yeni
başkanı oldu.

GENEL KURUL
İTB genel kurulu, 27 Nisan
Pazar günü birlik lokalinde
gerçekleştirildi. Son sekiz yıldır
İTB başkanlığını sürdüren Ozan
Ahmetoğlu bu kez aday olmadı.

Genel kurul, İTB’nin vefat
eden yöneticileri ve Batı Trakya
Türk Azınlığının liderleri için
yapılan bir dakikalık saygı
duruşu ile başladı. Divan
başkanlığına Mehmet Hacıhalil
seçilirken, yazmanlık
görevlerini Merve Kara ve
Binnur Osmanoğlu üstlendi.

Divan kurulunun
oluşmasının ardından
selamlama konuşmaları
bölümüne geçildi. İTB Başkanı
Ozan Ahmetoğlu
konuşmasında, Batı Trakya
Türklerinin ilk sivil toplum
kuruluşu olan İTB’nin, kimliğin
ve kültürün korunarak gelecek
nesillere aktarılması amacıyla
kültür-sanat alanındaki
faaliyetlerini sürdürdüğünü
vurguladı. Ayrıca, İTB’nin 42
yıldır hukuk mücadelesini de
kararlılıkla sürdürdüğünü
belirtti. Ahmetoğlu,, “Görevim
boyunca bunun gereğini en iyi
şekilde yerine getirebilmek için
elimden gelen gayreti
gösterdim. Özellikle
gençlerimize ve kadınlarımıza
yönelik faaliyet ve çalışmaların
sistematik bir düzende
yapılmasını hedefledim.
Toplumsal dayanışmamızı ve
toplumumuzun mücadele
azmini canlı ve dinamik tutmak
en büyük önceliğim oldu. Bu
süreçte birlikte çalıştığım tüm

arkadaşlarıma, aileme ve
yanımda olarak destek veren
üyelerimize teşekkür ederim.”
dedi.

Batı Trakya Azınlığı Yüksek
Tahsilliler Derneği Başkanı
Hüseyin Baltacı, Dostluk Eşitlik
Barış (DEB) Partisi Genel
Başkanı Çiğdem Asafoğlu,
İskeçe Milletvekilleri Burhan
Baran ve Hüseyin Zeybek,
Mustafçova Belediye Başkanı
Ahmet Kurt ile Batı Trakya Türk
Azınlığı Danışma Kurulu
(BTTADK) Başkanı ve İskeçe
Müftüsü Mustafa Trampa da
birer konuşma yaptı. Yapılan
konuşmalarda, İTB’nin azınlık
içindeki rolü ve misyonuna
vurgu yapılarak, yöneticiler ve
başkan tebrik edildi.

Daha sonra İTB Başkanı
Ozan Ahmetoğlu, faaliyet
raporunu sunarak bir yıl
içerisinde gerçekleştirilen
çalışmaları anlattı. Ahmetoğlu
ayrıca, Batı Trakya Türklerinin
güncel sorunları ve İTB’nin
sürdürdüğü hak arama
mücadelesi hakkında bilgi
verdi. Ardından Murat
Sebahattinoğlu denetim
raporunu sundu.

Eleştiriler ve öneriler
bölümünde ise Burhan Baran,
Fikri İhtiyar ve Murat
Sebahattinoğlu söz alarak görüş
ve önerilerini dile getirdi.
Ardından İTB Eğitim Danışmanı
ve Gençlik Kolu Sorumlusu
Önder Şabanoğlu Ozan
Ahmetoğlu’na gençlere verdiği
destekten dolayı teşekkür etti ve
Gençlik Kolu yöneticileriyle
birlikte bir hediye takdim etti.

Yönetim kurulunun ibra
edilmesinin ardından yeni
yönetim ve denetim kurulu
adayları belirlendi ve oy verme
işlemine geçildi. Oy kullanma
süreci saat 17.30’a kadar devam
etti. Genel kurulda toplam 377
üye oy kullandı.

İTB yönetim ve denetim
kurulu üye adaylarının
(alfabetik sırayla) aldığı oylar şu
şekilde:

YÖNETİM KURULU
1- Aydın Cambaz - 214 oy
2- İpek Salihoğlu - 203 oy
3- İsmet Tüccar- 243 oy
4- Kerem Abdurahimoğlu-

226 oy
5- Seher Ahmet - 192 oy
6- Selin Delioğlu - 97 oy
7- Seval Alidayı- 122 oy
8- Zeynur Bargan - 171 oy

DENETİM KURULU
1. Aysun Kara- 177 oy
2. Hamza Karadayı - 240 oy
3. Murat Sebahattinoğlu - 221

oy

GÖREV DAĞILIMI
İTB’nin yeni yönetim ve
denetim kurulu üyeleri arasında
görev dağılımı 30 Nisan
Çarşamba günü gerçekleşti. 

Aynı gün, yeni yönetim ve
denetim kurulu üyeleri, İTB’nin
kurucularından gazeteci ve
öğretmen Mehmet Hilmi’nin
kabrini ziyaret etti.

Yeni seçilen yönetim ve
denetim kurulunda görev
dağılımı şu şekilde oluştu:

YÖNETİM KURULU
Başkan: Kerem

Abdurahimoğlu
Asbaşkan: İsmet Tüccar
Genel Sekreter: İpek

Salihoğlu
Kasadar: Zeynur Bargan

Üye: Aydın Cambaz
Üye: Seher Ahmet
Üye: Seval Alidayı
Yedek Üye: Selin Delioğlu

DENETİM KURULU
Başkan: Murat

Sebahattinoğlu
Üye: Hamza Karadayı
Üye: Aysun Kara

7

İTB’nin yeni başkanı Kerem Abdurahimoğlu oldu

Rodop İli Türk Kadınları Kültür Derneği (RİTKKD) Başkanı Hülya Emin ve derneğin hukuk
danışmanı avukat İlker Çavuşoğlu, 5-8 Mayıs tarihleri arasında RİTKKD ve "Bekirusta Davalar
Grubu"ndaki diğer Türk azınlık dernekleriyle ilgili Yunanistan tarafından uygulanmayan
Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi (AİHM) kararlarının takibi için Fransa’nın Strazburg
kentinde temaslarda bulundu.

Çalışma ziyareti, 10 - 12 Haziran tarihlerinde gerçekleştirilecek olan ve uygulanmayan
AİHM kararlarının da gündeme gelmesi beklenen Avrupa Konseyi Bakanlar Komitesi
toplantısı öncesinde gerçekleştirildi.

RİTKKD Başkanı Hülya Emin ve avukat İlker Çavuşoğlu, 17 yıldır uygulanmayan AİHM
kararlarıyla ilgili olarak AİHM Kararları İcra Dairesi ve Avrupa Konseyi üyesi ülkelerin daimi
temsilcileriyle görüştü.

Strazburg’da yapılan temaslarda, Rodop İli Türk Kadınları Kültür Derneği, İskeçe Türk
Birliği ve Meriç Azınlık Gençleri Derneğiyle ilgili AİHM kararlarının Yunanistan tarafından 17
yıldır uygulanmaması sebebiyle yaşanan mağduriyet bir kez daha anlatıldı.

RİTKKD heyeti, "Bekirusta Davalar Grubu" olarak adlandırılan Batı Trakya Türk azınlık
davalarıyla ilgili AİHM kararlarının Yunanistan tarafından tam ve eksiksiz uygulanması
talebini yineledi.

RİTKKD Başkanı Hülya Emin ve Hukuk Danışmanı İlker Çavuşoğlu, Strazburg ziyaretinde
Türkiye’nin Avrupa Konseyi Daimi Temsilcisi Büyükelçi Nurdan Bayraktar Golder ve çalışma
ekibiyle de görüştü.

Rodop İli Türk Kadınları Kültür Derneğinden
Strazburg’a çalışma ziyareti
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Aşağıköy Türk Azınlık İlkokulu yandı!
RODOP iline bağlı Maronya-

Şapçı Belediyesi sınırları
içerisindeki Aşağıköy Türk
Azınlık İlkokulu, 17 Mayıs
Cumartesi gecesi meydana
gelen yangında tamamen yandı.

Sebebi henüz belirlenemeyen
yangın, gece geç saatlerde çıktı.
Okul binasının yaklaşık dört
yıldır kapalı olması nedeniyle
içeride kimsenin bulunmadığı
bildirildi.

Bir dönem Batı Trakya’daki
Türk azınlık çocuklarının eğitim
aldığı ve birçok neslin yetiştiği
Aşağıköy Türk Azınlık
İlkokulu’nun yanması, köy
halkını derinden üzdü.
Yangının çıkış nedenine ilişkin
yetkililerden henüz resmi bir
açıklama yapılmadı.

DANIŞMA KURULU: 
“SÜRECİ YAKINDAN 
TAKİP EDİYORUZ”
Batı Trakya Türk Azınlığı
Danışma Kurulu, Aşağıköy
Azınlık İlkokulunda çıkan
yangının ardından geçmiş
olsun dileklerini iletti ve süreci
yakından izlediklerini bildirdi.

Danışma Kurulundan
yapılan açıklamada şu ifadelere
yer verildi:

“17 Mayıs Cumartesi, gece
geç saatlerde nedeni
bilinmeyen sebeplerden ötürü,
Maronya –Şapçı Belediyesi’ne
bağlı Aşağıköy Azınlık
İlkokulunda çıkan yangında
okulumuz tamamen
kullanılmaz hale gelmiştir.

Yangının gece geç saatte
çıkması ve okulumuzun dört
yıldan beri kapalı olması
hasebiyle, herhangi bir can
kaybının olmaması tek
tesellimizdir.

Başta Aşağıköy halkı olmak
üzere tüm Azınlığımıza geçmiş
olsun dileklerimizi iletiyor,
yangının çıkış nedeni ile alakalı
yürütülen süreci yakinen takip
etmekteyiz.”

Öte yandan, DEB Partisi, Batı
Trakya Azınlık Okulları
Encümenler Birliği ve Batı
Trakya Türk Öğretmenler Birliği
de konuyla ilgili açıklama

yayımladı. Yapılan açıklamalar
şöyle:

DEB PARTİSİ
“Maronya – Şapı Belediyesine
bağlı Aşağıköy’deki Türk
Azınlık İlkokulunda çıkan
yangın bizleri derinden
üzmüştür. Can kaybı
yaşanmamış olması en büyük
tesellimizdir. Tüm köy halkına
ve azınlık toplumumuza geçmiş
olsun dileklerimizi sunarız.
Okul binasını tamamen yanarak
kullanılamaz hale gelmesi,
sadece fiziki değil,
toplumumuzun hafızası için
kültürel bir kayıptır. DEB Partisi
olarak olayın yakın takipçisiyiz.
Yangın sebebinin en kısa
sürede aydınlatılmasını talep
ediyoruz”

BATI TRAKYA 
AZINLIK OKULLARI
ENCÜMENLER BİRLİĞİ
“Dün gece aldığımız habere
göre Maronya Belediyesine
bağlı Aşağıköy Azınlık
İlkokulunda nedeni bilinmeyen
sebeplerden ötürü çıkan
yangında okulumuz tamamen
yanmıştır. Nice nesiller
yetiştiren Aşağıköy Azınlık
İlkokulumuzun yaklaşık 4 yıldır
kapalı olması ve yangının gece
geç saatlerde
gerçekleşmesinden dolayı can
kaybı olmaması tek
tesellimizdir. Aşağıköy
halkımıza geçmiş olsun
dileklerimizi iletiyoruz.”

BATI TRAKYA TÜRK 
ÖĞRETMENLER BİRLİĞİ
“Rodop ilinin Maronya – Şapçı
Belediyesine bağlı Aşağıköy’de
bulunan Türk Azınlık İlkokulu
binasında gece yarısı yangın
çıktığını, büyük bir teesürle
öğrendik. Maalesef yangın,
okulumuzu kullanılamaz hale
getirdi. Daha önce çocuk azlığı
bahanesi ile yetkililer
tarafından okulun resmiyetine
son verilmişti. Henüz nedeni
belli olmayan bu yangın ise
okulumuzun fiilen varlığına
kastetti. Aşağıköy halkına ve

azınlığımıza geçmiş olsun
dileklerimizi iletiyoruz. Bir ilim
yuvasının bu şekilde heba
olmasından müteessir
olduğumuzu, yetkililerden
ivedilikle konuyu
aydınlatmalarını beklediğimizi
tüm kamuoyu ile paylaşırız.”

AVRUPA BATI TRAKYA 
TÜRK FEDERASYONU

“Avrupa yaşayan Batı Trakya
Türklerinin temsilcisi Avrupa
Batı Trakya Türk Federasyonu
(ABTTF) Başkanlık Kurulu ve
ailesi olarak bir dönem
toplumumuza mensup
çocuklarımızın öğrenim
gördüğü ve birçok neslin
yetiştiği Aşağıköy Türk Azınlık
İlkokulunun tamamen yanması
bizleri derinden üzmüş olup

Aşağıköy sakinleri başta olmak
üzere olmak üzere
toplumumuza büyük geçmiş
olsun dileklerimizi iletiyor,
yetkili makamlar tarafından
yangının çıkış nedeninin en
kısa sürede tespit edilmesini ve
gelecekte buna benzer
yangıların yaşanmaması için
gerekli tedbirlerin alınmasını
bekliyoruz.

YTB Başkanı Eren’den 
yangına ilişkin açıklama

YURTDIŞI Türkler ve Akraba Toplulukları
(YTB) Başkanı Abdullah Eren, Maronya
Şapçı Belediyesine bağlı Aşağıköy’de
gece saatlerinde çıkan yangın sonucu
tamamen yanan Türk Azınlık İlkokulu
ile ilgili sosyal medya hesabından bir
açıklamaya yayımladı.

Açıklamasında bölgedeki
soydaşlara geçmiş olsun dileklerini
ileten Eren, yangının titizlikle
araştırılması ve kamuoyunun
bilgilendirilmesi çağrısında
bulundu.

YTB Başkanı Abdullah
Eren şu ifadeleri
kullandı:

“Yunanistan’ın

Batı Trakya bölgesinde bulunan Aşağıköy
Azınlık İlkokulunun, gece saatlerinde çıkan

ve sebebi henüz meçhul olan bir
yangında küle döndüğü haberini
teessürle öğrendim.

Bölgedeki soydaşlarımızın yaşadığı
acıyı yürekten paylaşıyor, kendilerine
geçmiş olsun dileklerimi iletiyorum.

Yetkililerin bu yangını titizlikle
araştırarak kamuoyunu bir an önce

aydınlatmasını ve benzer hadiselerin
bir daha yaşanmaması için

gerekli tüm tedbirleri
ivedilikle almasını
bekliyoruz.”
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DK Başkanı Trampa ile azınlık gündemi
9

ŞUBAT ayında Batı Trakya Türk
Azınlığı Danışma Kurulu Başkanlığı
görevini devralan İskeçe Müftüsü
Mustafa Trampa ile hem yeni görev
sürecini hem de azınlığın gündemindeki
başlıkları konuştuk. Antalya Diplomasi
Forumu’ndan azınlık eğitimi ve dini
özgürlüklere, kimlik sorunundan temsil
meselesine uzanan kapsamlı bir söyleşi
gerçekleştirdik.

GÜNDEM: 11-13 Nisan tarihleri
arasında gerçekleşen Antalya
Diplomasi Forumu’na Batı Trakya
Türk Azınlığını temsilen bir heyetle
katıldınız. Yaptığınız görüşmeleri ve
forumu Batı Trakya Türk Azınlığı
açısından nasıl değerlendirirsiniz?

Mustafa TRAMPA: Antalya
Diplomasi Forumu’nun (ADF 2025)
dördüncüsü, Türkiye Cumhurbaşkanı
Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın
himayelerinde ve Türkiye Cumhuriyeti
Dışişleri Bakanlığının ev sahipliğinde
gerçekleştirildi. Bu yılın teması olan
“Ayrışan Dünyada Diplomasiyi
Sahiplenmek”le, küresel bölünmelerin
arttığı bir ortamda diplomasinin istikrar
kazandırıcı bir güç olarak ön plana
çıkması gerektiği vurgulandı. Bizler Batı
Trakya Türk Azınlığı Danışma Kurulu
adına altı kişilik bir heyetle benim
başkanlığımda katılım sağladık. Bizim
açımızdan çok önemli tecrübeydi.
Dünyada 200’e yakın ülkeden Antalya
Diplomasi Forumu’na gelen üst düzey
yetkililerle aynı ortamı paylaşmak
insana ayrı bir duygu ve tecrübe
kazandırır. Bir çok yetkiliyle
azınlığımızın sorunlarını konuşma fırsatı
bulduk. Önemli bir farkındalığın
oluştuğunu gözlemledik. Bu da bizi
sevindirdi. Ayrıca organize edilen bir çok
oturumu yakından takip edip muhtelif
konularda bilgi sahibi olduk. Bizler
heyet olarak diplomasi formundan
müstefit olduk. Davet eden
büyüklerimizden Rabbim razı olsun. 

GÜNDEM: Son dönemde ülkemiz
Yunanistan’ın, Batı Trakya Türk
Toplumuna yaklaşımını nasıl
değerlendiriyorsunuz? Türkiye ile
Yunanistan arasında yaşanan
yakınlaşma ve diyalog ortamı Batı
Trakya’ya da yansıdı mı? Olumlu
gelişmelerin olduğunu söyleyebilir
misiniz? 

Mustafa TRAMPA: Ülkemiz
Yunanistan’ın Batı Trakya Müslüman
Türk Azınlığına yönelik yaklaşımında bir
iyileşme gördüğümüzü söylemek
mümkün değil. Bunu söyleyebilmek için
en azından azınlığımızı yıllardır meşgul
eden kimlik, eğitim, vakıflar, dini
özgürlükler, siyasi temsil gibi temel

konularda olumlu adımlar görmemiz
gerekmektedir.  Anavatan Türkiye ile
Yunanistan arasında yaşanan
yakınlaşma ve diyalog ortamının Batı
Trakya’ya olumlu bir şekilde yansıdığını
söylemek ancak azınlığımızın
kronikleşmiş ve güncel sorunlarına
çözümler üretilmeye başlandığı zaman
mümkün olabilir. Ne yazık ki şu ana
kadar böyle bir yaklaşım göremedik. 

GÜNDEM: Özellikle son dönemde
azınlık eğitimiyle ilgili olarak yaşanan
gelişmeleri nasıl
değerlendiriyorsunuz? 

Mustafa TRAMPA: Azıklık eğitimi
maalesef yıllardır kanayan yaramızdır.
Lozan Barış Antlaşması’na aykırı bir
şekilde her sene öğrenci azlığı
bahanesiyle kapatılan azınlık
ilkokullarımız mevcut ve maalesef
kapatılan bu okullarımız bir daha
açılmıyor.  Son dönemde azınlık
eğitimine ayrıca farklı noktalarda da
darbe vurulmaktadır. Örnek verecek
olursak bakanlık kararnameleri ve
yönetmeliklerle azınlık okullarının asıl
sahipleri olup okuldaki tüm velileri
temsil eden encümen heyetlerine
uygulanan kısıtlamalardır. Encümen
heyetinin okula alınmaması, bunun yanı
sıra encümen heyetlerinin tavsiyesi
alınmadan müdürlerin değiştirilmesi ve
benzeri sıkıntılar yaşanmaktadır.
Yapılan bu  uygulamaların  yasal
uygulamalar olmadığını görüyoruz. 

Bir diğer çok ciddi sorun ise yıllardır
çözüme kavuşturulmayan veya
kavuşturulmak istenmeyen İskeçe ilinde
bulunan tek Azınlık Ortaokul ve
Lisesisinin bina sorunudur. Eğitime
hiçbir şekilde uyum arzetmeyen hatta
tehlike arzeden binaların içinde eğitime
devam edilmesi kabul edilemez bir
durumdur. Encümen heyeti ile okul aile
birliğinin talepleri ve beklentileri var.
Yetkili makamların bu talepleri cevapsız
bırakması çok üzücü. 

GÜNDEM: Batı Trakya Türk
Azınlığının dini özgürlükleri alanında
gelinen nokta hakkında neler
söylemek istersiniz? Türk azınlık bu
alanda ne bekliyor? Size göre
Yunanistan devletinin yaklaşımı ve
politikası hangi yönde? 

Mustafa TRAMPA: Batı Trakya Türk
Azınlığının dini özgürlükler konusunda
geldiği nokta maalesef beklenilen nokta
değildir. Azınlığın bu konudaki en
büyük beklentisi Lozan Barış
Antlaşması’nın da belirttiği gibi Batı
Trakya Müslüman Türk Azınlığı
tarafından seçilen müftülerin devlet
tarafından tanınmasıdır. Yunanistan
devletinin dini özgürlükler konusundaki
yaklaşımının iyi niyetli olduğunu
söylemek maalesef mümkün değildir.
Halkımız tarafından seçilen biz müftüleri
bırakın devletin tanımasını, bir yandan
bizleri yargı yoluyla sindirme çabaları
sürerken, diğer yandan da halk
tarafından kesinlikle kabul görmeyen
kişilerin müftü naipliğine atanarak
zaman zaman piyasaya sürülmesi söz
konusudur. Bu durum tabii ki Batı
Trakya Müslüman Türk Azınlığı
tarafından hiçbir şekilde kabul
görmemektedir.

Son olarak İskeçe’nin Davutlu
köyünde yaşanan vahim bir olay oldu.
Camiyle, okul aynı bahçe içinde. Yapılan
bir şikayet üzerine okula ait binanın

ibadethaneye dönüştürüldüğü iddiasıyla
mütevelli heyeti başkanına dava açıldı
ve ceza verildi. Halbuki caminin de,
okulun da yeri değişmedi. Oranın cami
olduğunu cümle alem biliyor. Ne yazık ki
durduk yerde mütevelli heyeti
başkanının ceza alması kabul edilemez.
Bu olay toplumun vicdanını
yaralamıştır. 

GÜNDEM: Batı Trakya Türk Azınlığı
Danışma Kurulu Başkanlığı
görevini kısa süre önce
devraldınız. Bu yeni dönemde
öncelik verdiğiniz konular
nelerdir? Danışma Kurulunun
azınlık toplumu içindeki rolünü
nasıl tanımlıyorsunuz ve bu
çerçevede ne tür çalışmalar
yürütmeyi planlıyorsunuz?

Mustafa TRAMPA: Danışma
Kurulu üyeleri başta müftüler olmak
üzere azınlık milletvekilleri, belediye
başkanları, ve sivil toplum kuruluş
başkanlarından oluşuyor. Dolayısıyla
bu kurum azınlığın en üst
kurumudur. Bu
kurumun
başında olmak
ciddi bir
sorumluluk
ister.
Burada bir
görev

sorumluluğu ve bilinci taşımanız gerekir.
Danışma Kurulu üyeleri olarak
toplumumuzun sorunlarını dinlemeye,
onların dertleriyle hemhâl olmak için,
bütün gücümüzü sarf etmeye gayret
göstereceğiz. Danışma Kurulu olarak
yaptığımız toplantılarda, bugüne kadar
olduğu gibi bundan sonra da hukuk
çerçevesinde, insan hakları
çerçevesinde; başta Lozan Antlaşması

olmak üzere diğer ikili
protokol ve

sözleşmelerden
doğan
haklarımızı
göz önünde
bulundurarak,

azınlığımızın
haklılığını ve

güçlülüğünü
ortaya koymaya
çalışacağız. Ana
hedefimiz, azınlık

eğitiminde yaşanan
sıkıntıları gündemde

tutarak çözüm odaklı
adımlar atmaktır. 

Batı Trakya Türk
Azınlığı Danışma

Kurulu Başkanı ve
İskeçe Müftüsü

Mustafa Trampa ile
Batı Trakya Türk

Azınlığının güncel
sorunlarını ve yeni
dönem hedeflerini

konuştuk.

K. Abdurahimoğlu, EFA’nın 
Genel Başkan Yardımcısı oldu

FRANSA’nın Nantes kentinde 8-10
Mayıs tarihleri arasında düzenlenen
Avrupa Hür İttifakının (EFA) genel
kurulunda, DEB Partisinin adayı
Kerem Abdurahimoğlu, genel başkan
yardımcısı olarak seçildi.

EFA’nın genel kuruluna DEB Partisi
adına Genel Başkan Çiğdem Asafoğlu,
Pervin Hayrullah ve Kerem
Abruhaminoğlu katıldı.

Genel kurulun ilk gününde, DEB
Partisinin “Herkes için Avrupa”
başlığını taşıyan önergesini Kerem
Abdurahimoğlu sundu. AB Azınlıklar
Komiserliğinin kurulmasını ve
Azınlıklar Koruma Paketinin (Minority
Safepack) bağlayıcı bir hukuki
düzenleme olarak AB tarafından
kabulünü talep eden önerge oy birliği
ile kabul edildi.

Genel Kurulun ikinci gününde
EFA’nın üç yıl boyunca görev yapacak
yeni yönetiminin belirlenmesi için

seçimler gerçekleştirildi. EFA’ya üye
34 partinin oy kullandığı seçimlerde 17
parti yönetime seçilmek için yarıştı.
DEB Partisi adına Kerem
Abdurahimoğlu asil, Pervin Hayrullah
da yedek üye olarak aday oldular.

Kerem Abdurahimoğlu ve Pervin
Hayrullah, genel kurula katılan 34
partiden 21’nin oyunu alarak EFA
yönetimine seçildi.

DEB Partisinin EFA yönetimine
dahil olmasıyla, partinin ve Batı
Trakya Türk Azınlığının Avrupa
Parlamentosuna doğrudan ulaşım
kanalları da açılmış oldu.

Seçim sonrası parti yönetimi
toplanarak görev dağılımını
gerçekleştirdi. Lorena Lopez De La
Calle’nin başkan seçildiği toplantıda,
DEB Partisi adına Kerem
Abdurahimoğlu da genel başkan
yardımcılığı görevini üstlendi.

sayi_1097.qxp_Layout 1  26.05.2025  14:02  Page 9



GÜN DEM haber 22 Mayıs 202510
BAKEŞ’ten ‘Yapay 
Zeka Çağı’ konferansı

BATI Trakya Azınlığı Kültür
ve Eğitim Şirketinin (BAKEŞ)
organizasyonuyla “Yapay Zeka
Çağı” konulu bir konferans
düzenlendi. 17 Mayıs Cumartesi
günü Gümülcine Türk Gençler
Birliği (GTGB) lokalinde
düzenlenen etkinlik yoğun ilgi
gördü.

Konferansa konuşmacı
olarak Türkiye’den Prof. Dr.
Melih Bulut katıldı. Yapay zeka
hakkında önemli bilgiler
aktaran Bulut, Batı Trakya’da
bulunmaktan duyduğu
memnuniyeti dile getirerek,
etkinliğin düzenlenmesinde
emeği geçenlere teşekkür etti.

Etkinlik BAKEŞ Başkanı
Hüseyin Bostancı’nın açılış
konuşmasıyla başladı. Yapay
zekanın sadece teknolojik bir
devrim olmadığını belirten
Bostancı, bu çağın fırsatlarla
dolu olduğu kadar, toplumsal
eşitsizlikleri daha da
derinleştirme riskini de
taşıdığına dikkat çekti.

Prof. Dr. Melih Bulut
konuşmasında yapay zekanın
tanımına değinerek, “Yapay
zeka dediğimiz şey, problem
çözebilen bir sistemdir.
Dolayısıyla bilgi işleyen her şey
zekadır.” ifadelerini kullandı.

Tarihsel gelişim sürecinde
yapay zekanın kullanımıyla
ilgili örnekler veren Bulut,

özellikle tıp alanında
doktorların yapay zekayla
birlikte karar vermesi
durumunda teşhis
doğruluğunun arttığını belirtti.

Henüz bilinçli bir yapay zeka
üretilmediğini de ifade eden
Bulut, “Yapay zekayı iyi
öğrenmemiz lazım ve
hakimiyetin bizde olması
gerekli. Gençlerimiz yapay
zekaya karşı daha üretici
olmalı. Yapay zeka
hayallerinizdedir. Bununla her
şeyi yapmanız mümkündür.”
ifadelerini kullandı.

Etkinliğe katılanlar arasında,
Türkiye’nin Gümülcine
Başkonsolosu Aykut Ünal ve eşi

İlayda Ünal, Muavin Konsolos
Ali Tosun, Batı Trakya Türk
Azınlığı Danışma Kurulu
Başkanı ve İskeçe Müftüsü
Mustafa Trampa, Gümülcine
Müftüsü İbrahim Şerif, BAKEŞ
Başkanı Hüseyin Bostancı, Batı
Trakya Türk Öğretmenler Birliği
Başkanı Aydın Ahmet, DEB
Partisi Başkan Yardımcısı Koray
Bağdatlı, Batı Trakya Azınlığı
Yüksek Tahsilliler Derneği
Başkanı Hüseyin Baltacı,
Gümülcine Türk Gençler Birliği
Başkanı Sedat Hasan, İskeçe
Türk Birliği Başkanı Kerem
Abdurahimoğlu, Batı Trakya
Camileri Din Görevlileri Derneği
Başkanı Erol Yoluç yer aldı.

İNSAN Hakları İzleme Örgütü
(HRW) ve Sınır Tanımayan
Gazeteciler Örgütü (RSF),
hukukun üstünlüğü ve basın
özgürlüğü alanlarında yaşanan
ciddi ihlaller nedeniyle
Yunanistan’a sert eleştirilerde
bulundu.

HRW tarafından yayımlanan
“Kötüden Daha Kötüye:
Yunanistan’da Medya
Özgürlüğünün Bozulması”
başlıklı raporda, hükümetin
eylemleri ve başarısızlıkları
sonucunda ülkede medya
özgürlüğü krizi yaşandığı ve
bunun demokrasi ile hukukun
üstünlüğünü tehdit ettiği
kaydedildi.

Yeni Demokrasi Partisi (YDP)
hükümetinin Temmuz 2019’da
göreve gelmesinden bu yana
Yunanistan’da bağımsız medya
ve gazetecilere yönelik
düşmanca bir ortam olduğu
kaydedilerek, taciz, sindirme,
gözetleme ve kötü niyetli
davalar ile medya özgürlüğünün
kısıtlandığı, ifade özgürlüğü ve
halkın bilgi edinme hakkının
baltalandığı ifade edildi.

RSF’nin 2025 raporunda da
basın özgürlüğü endeksinde 180
ülke arasında geçen yıla göre bir
sıra gerileyerek 89. sırada yer
alan Yunanistan’ın “sorunlu
ülke” kategorisinde yer aldığına
dikkat çekildi. Raporda,
Yunanistan’da basın
özgürlüğünün 2021 yılından bu
yana sistematik bir kriz yaşadığı
belirtilerek, Ulusal İstihbarat

Servisi (EYP) tarafından
gazetecilerin dinlenmesi
skandalı ve gazeteci Yorgos
Karaivaz cinayetinin hala
aydınlatılmadığı ifade edildi.

ABTTF’DEN AÇIKLAMA
Konuya ilişkin Avrupa Batı
Trakya Türk Federasyonu
(ABTTF) Başkanı Halit
Habipoğlu, “Ülkemiz
Yunanistan, insan hakları ve
hukukun üstünlüğünün
sistematik ihlali nedeniyle
uluslararası düzeyde sert
eleştiriler almaya devam ediyor.
Şimdi de İnsan Hakları İzleme
Örgütü ve Sınır Tanımayan
Gazeteciler Örgütü
yayımladıkları raporlarla
ülkemizde basın özgürlüğü,
demokrasi ve hukukun
üstünlüğünün ciddi tehdit
altında olduğuna dikkat çekti.
Bahse konu raporlarda da
vurgulandığı gibi ülkemizde son
yıllarda yaşanan hukuk
skandallarından sonra
vatandaşların büyük çoğunluğu
ne hükümete ne de yargıya
güven duyuyor. Batı Trakya
Türk toplumu olarak bizim de
ülkemizin yargısına güvenimiz
kalmadı. Nasıl kalsın ki? 17
yıldır toplumumuzun üç derneği
ile ilgili Avrupa İnsan Hakları
Mahkemesi (AİHM) kararlarının
uygulanmasını, ülkemizin en
üst mahkemesi Yargıtayın bu
yönde bir karar vermesini
bekliyoruz ama nafile!” dedi.

Yunanistan’a eleştiri:
İnsan hakları ve adalet
ilkeleri zayıflıyor

Meriç ilinde 10 bin euroluk
yerleşim teşviki ilgi görmedi

Sigortasız ve muayenesiz
araçlara büyük takip

BAĞImSIZ Kamu Gelirleri Kurumu (AADE),
sigortasız, muayenesiz (KTEO), vergi borcu olan
ya da usulsüz şekilde trafikte yer alan araçları
tespit etmek için geniş kapsamlı bir kontrol
sistemi hayata geçiriyor. Kurallara uymayan
sürücüler, 30 bin euroya kadar varan ağır para
cezalarıyla karşı karşıya kalacak.

İlk aşamada, araçlarını trafikten çekmiş gibi
gösterip aslında kullanmaya devam edenler ile
motorlu taşıtlar vergisini ödemeyenler hedef
alınacak. Yaz aylarında başlayacak ikinci
aşamada ise tüm araçlar için sigorta ve muayene
kayıtları çapraz sorgulamayla denetlenecek.

Yeni sistem; AADE, İçişleri Bakanlığı,
Ulaştırma Bakanlığı, Polis Teşkilatı ve vergi
dairelerinin ortak veri tabanlarıyla çalışacak.
Ayrıca ilk defa bu ölçekte otoyol geçiş kameraları
da kullanılacak. Otoyol işletmeleri, her hafta
plaka, geçiş zamanı ve geçiş numarası gibi verileri
devlete bildirecek. Bu bilgiler, trafikten çekilmiş
olarak görünen araçların listesiyle
karşılaştırılacak.

Eğer araç hala trafikteyse, sahibine plaka
fotoğrafı ve geçiş bilgileriyle birlikte uyarı
gönderilecek. Araç sahibi, 10 gün içinde açıklama
yapmak zorunda olacak. Aksi halde 10 bin euro
ceza kesilecek. Vergi borcu varsa, bu tutar
cezanın üstüne eklenecek. Tekrarı halinde ceza 30

bin euroya çıkarken, ehliyete de üç yıl el
konulacak.

MUAYENESİZ VE SİGORTASIZ 
ARAÇLARA ÖZEL TAKİP
Yaz aylarında devreye alınacak yeni bir platform
sayesinde sigortasız ve KTEO’su yapılmamış
araçlar da tespit edilecek. Bu denetimler yılda iki
kez tekrarlanacak.

Sigortasız araçlar için cezalar:
- Motosiklet: 250 euro
- Binek otomobil: 500 euro
- Otobüs/kamyon: 1.000 euro
- Muayenesiz araçlar için ceza: 400 euro
Tekrarı halinde cezalar iki katına çıkarken,

araçların plakaları ve ruhsatları geri alınacak.

YERİNDE DENETİMLER
AADE ve gümrük ekipleri, trafikten çekildiği
bildirilen araçların bulunduğu yerlerde denetim
yapacak. Eğer araç yerinde bulunamazsa, sistem
üzerinden otomatik olarak “aktif” duruma
geçecek ve para cezası uygulanacak.

Uyarı gönderilen araçlara üç ay sonra tekrar
kontrol yapılacak. Eğer hala kural ihlali devam
ediyorsa, dosya polise devredilecek. Polis
ekipleri, plakaları ve ruhsatları doğrudan toplama
yetkisine sahip olacak.

hüKümETİN, Meriç ilindeki
nüfus düşüşünü durdurmak ve
bölgeye yeniden canlılık
kazandırmak amacıyla başlattığı
10 bin euroluk yerleşim teşviki
beklenen ilgiyi görmedi.

Kumçiftliği Belediye Başkanı
Diamantis Papadopulos,
programın bazı olumlu yanları
olduğunu ancak bunun
demografik sorunlar için
“mucizevi bir çözüm”
sunmadığını belirtti. “İlk başta
biraz ilgi vardı ama zamanla
azaldı” diyen Papadopulos,
başvuru yapanların
çoğunluğunu Meriç kökenli olup
başka şehirlerde yaşayan
ailelerin oluşturduğunu söyledi.

Sofulu Belediye Başkanı
Panagiotis Kalakikos ise
bölgedeki iş olanaklarının
yetersizliğine dikkat çekerek,
“Yerleşimle birlikte iş imkanı da
olmalı. Sadece 10 bin euro için
kimse buraya gelmez. Kalıcı
nüfus artışı için ekonomik
teşviklerin yanında istihdam
olanakları da sunulmalı.”
ifadelerini kullandı.

Hükümet, geçen ekim ayında
yaptığı açıklamada, Sofulu,
Kumçiftliği ve Dimetoka
belediyelerine kalıcı olarak
taşınacak vatandaşlara 10 bin
euroya kadar maddi destek
sağlanacağını duyurmuştu.
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B. Trakya’da Hıdırellez renkli etkinliklerle kutlandı

BATI Trakya’da Hıdırellez Bahar
Bayramı coşkuyla kutlandı. Türk azınlık
dernekleri, geleneksel bayram
vesilesiyle Meriç, Rodop ve İskeçe
illerinde çeşitli etkinlikler düzenledi.
Güney Meriç Derneği, Büyük Müsellim
Folklor ve Kültür Derneği ile Dinkler
Hanımeli Derneğinin organizasyonları
yoğun ilgi gördü.

MUSAKÖY’DE GELENEKSEL
HIDIRELLEZ ŞENLİĞİ
Güney Meriç Azınlık Eğitim ve Kültür
Derneği’nin geleneksel Hıdırellez
Şenliği, 4 Mayıs Pazar günü Dedeağaç’a
bağlı Musaköy yakınlarındaki
Palamutluk bölgesinde gerçekleştirildi. 

Etkinliğin sunuculuğunu Şerafettin
Hurşit üstlendi. Hurşit konuşmasında
kültürlerin toplumları ayakta tutan en
önemli unsurlardan biri olduğuna dikkat
çekerek, “Hıdırellez, Türk kültürünün
canlı örneklerinden biridir. Bu geleneği
yaşatmak hepimizin görevidir,” dedi.

Dernek Başkanı Hüseyin Mahmut da
yaptığı konuşmada, katılımcılara ve
destek verenlere teşekkür ederek,
“Geleneklerimizi ve milli değerlerimizi
gelecek nesillere aktarmak öncelikli
hedefimizdir.” ifadelerini kullandı.

Etkinlikte, Güney Meriç Derneği
folklor ekipleri aldı. Çocukların sunduğu
skeçler ve Berna Mustafaoğlu’nun
öğrencileriyle hazırladığı ebru sergisi
ilgiyle izlendi. Gümülcine Türk Gençler
Birliğinin saz ekibi ise seslendirdiği
türkülerle programa renk kattı.
Şimendifer çekimi ve ebru kursunu
başarıyla tamamlayan öğrencilere
sertifikaları takdim edildi.

Hıdırellez şenliğine katılanlar
arasında Gümülcine Müftüsü İbrahim
Şerif, Türkiye’nin Gümülcine Muavin
Konsolosu Adnan Öztürk, DEB Partisi
Genel Başkanı Çiğdem Asafoğlu, Batı
Trakya Türk Öğretmenler Birliği Başkanı
Aydın Ahmet, Gümülcine Türk Gençler
Birliği Başkanı Sedat Hasan, BAKEŞ
Genel Müdürü Pervin Hayrullah ve çok
sayıda vatandaş yer aldı.

BÜYÜK MÜSELLİM’DE
BAHAR BAYRAMI
Rodop iline bağlı Büyük Müsellim’de
Müsellimköy Folklor ve Kültür Derneği
tarafından organize edilen Hıdırellez
şenliği 4 Mayıs Pazar günü yapıldı.

Bu yıl 14’üncüsü düzenlenen şenlikte
Yassıköy Belediye Başkanı Caner İmam
bir konuşma yaptı.

Etkinlikte halk oyunları gösterileri
sahnelendi, şarkılar ve türküler
seslendirildi.

Büyük Müsellim köyündeki etkinliğe

Belediye Başkanı Caner İmam’ın yanı
sıra Türkiye’nin Gümülcine Muavin
Konsolosu Güven Bora, Eyalet Başkan
Yardımcısı Rıdvan Hacı Mehmet, DEB
Partisi Genel Başkan Yardımcısı Metin
Hacıosman, Eyalet Meclis Üyesi Ahmet
Kasap ve çok sayıda davetli katıldı.

HANIMELİ DERNEĞİNDEN 
BAHAR COŞKUSU
İskeçe’nin Dinkler köyünde, Hanımeli
Derneği tarafından 4 Mayıs Pazar günü
köy meydanında düzenlenen Hıdırellez
etkinliği renkli görüntülere sahne oldu. 

Etkinlikte halk oyunları gösterileri
sunuldu, Batı Trakya Azınlığı Yüksek
Tahsilliler Derneği Ritm Grubu
performans sergiledi, Gönen Molla ve
ekibi şarkılar seslendirdi. Konuklara
geleneksel Hıdırellez göllesi ikram
edildi.

Etkinliğe Türkiye’nin Gümülcine
Başkonsolosu Aykut Ünal ve eşi İlayda
Ünal, Batı Trakya Türk Azınlığı Danışma
Kurulu Başkanı ve İskeçe Müftüsü
Mustafa Trampa, İskeçe milletvekilleri
Hüseyin Zeybek ve Burhan Baran, DEB
Partisi Genel Başkanı Çiğdem Asafoğlu
ve çok sayıda davetli katıldı.

İTB’DEN ILICA’DA 
HIDIRELLEZ ETKİNLİĞİ
İskeçe Türk Birliği (İTB) ile Mustafçova
Belediyesi tarafından Ilıca köyünde
düzenlenen geleneksel Hıdrellez Şenliği,
6 Mayıs Salı günü büyük bir katılımla
gerçekleştirildi. Çevre köylerden ve
İskeçe’den çok sayıda soydaşın katıldığı
etkinlikte, İTB Başkanı Kerem
Abdurahimoğlu, Mustafçova Belediye
Başkanı Ahmet Kurt ve İskeçe Müftüsü
Mustafa Trampa birer konuşma yaptı.

Sunuculuğunu İTB yöneticilerinden
İpek Salihoğlu’nun yaptığı programda,
İTB Halk Oyunları ve Müzik Ekipleri
gösteriler sundu. Gençler Hıdırellez
manileri okudu. Müzik öğretmenleri
Süleyman Kara ve Merve Kara
yönetimindeki öğrenciler, şarkı ve
türküler seslendirdi. Halk oyunları
ekipleri ise meydanda sundukları
gösterilerle izleyicilerin beğenisini
kazandı. Etkinlikte geleneksel Hıdırellez
göllesi ikram edildi.

Katılımcılar arasında Türkiye
Cumhuriyeti Gümülcine Başkonsolosu
Aykut Ünal ve eşi İlayda Ünal, Batı
Trakya Azınlığı Yüksek Tahsilliler
Derneği Başkanı Hüseyin Baltacı, DEB
Partisi Genel Başkan Yardımcısı Bahri
Belço, Eyalet Meclis Üyeleri İbrahim
Amuçka, Salih Yörük, Fatih İsmailko ve
yerel yöneticiler de yer aldı.

DIŞİŞLERİ Bakanlığı tarafından
hazırlanan yeni yasa tasarısı, güvenlik
ve kamu düzeni gerekçesiyle yabancı
yatırımların denetimi için ulusal bir
mekanizma oluşturulmasını
öngörüyor. Mevcut AB denetim
sistemine ek olarak tasarlanan bu
düzenleme, savunma, enerji, ulaşım,
dijital altyapı, siber güvenlik ve yapay
zeka gibi stratejik sektörlerdeki
yatırımları daha sıkı denetlemeyi
hedefliyor.

Dışişleri Bakan Yardımcısı Tasos
Hacivasiliu tarafından meclise
sunulan tasarıda, özellikle sınır
bölgelerindeki yatırımlar ön plana
çıktı. Yeni Demokrasi
milletvekillerinin uyarısıyla Batı

Trakya’daki Türk yatırımları da
kapsam dahiline alındı. Kuzeydoğu
Ege adalarındaki turizm altyapıları da
stratejik yatırım alanları listesine
eklendi.

Denetim sürecini, ilgili
bakanlıklardan oluşacak bir komite
yürütecek. Komite yatırımın kabulü,
reddi veya koşullu onayı yönünde
tavsiye verecek; nihai kararı ise
Dışişleri Bakanı 60 gün içinde verecek.
Bu sürede yanıt verilmemesi
durumunda yatırım otomatik olarak
onaylanmış sayılacak. Tasarının
amacı, kötü niyetli sermayeyi
engellemek ve yatırım kaynaklarında
şeffaflık sağlamak.

Yabancı yatırımlara ulusal 
denetim mekanizması kuruluyor
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RODOP Yeni Sol  Milletvekili
Özgür Ferhat, 2025 yılı
yangınlarla mücaderle sezonu
öncesinde Rodop ilinde
yerleşim yerlerine yakın
ormanlık alanların
temizlenmesinin acil ve
zorunlu olduğunu
vurgulayarak, konuyu meclis
gündemine taşıdı. Ferhat, konu
ile ilgili olarak Çevre ve Enerji
Bakanı ile İçişleri Bakanına
yazılı soru önergesi sundu.

2023 yılı Ağustos ayında
yaşanan büyük yangın
felaketlerinin ardından, yangın
öncesi alınması gereken
önleyici tedbirlerin öneminin
bir kez daha ortaya çıktığını
belirten Özgür Ferhat, Rodop
ilindeki Kalfa, Ircanhasar,
Yabacıklı, Payamdere, Hemetli,
Mehrikoz, Şapçı, Kızıllar,
Kalaycıdere, Eşekçili, Çepelli,
Bekirli, Arabacıköy ve Yassıköy
gibi birçok yerleşim biriminde
ormanlık alanların evlere
sadece birkaç metre mesafede
olduğunu vurguladı.

Milletvekili Ferhat, yetkili
kurumlar arasında sorumluluk
paylaşımı olmaması nedeniyle
hiçbir müdahalenin
yapılmadığını ve bunun hem
insan hayatını hem de doğal
çevreyi ciddi tehlikeye attığını
belirtti.

Özgür Ferhat ilgili bakanlara
şu soruları yöneltti:

• Rodop Orman
Müdürlüğünün 2025 yazı
öncesinde aldığı önleyici
tedbirler nelerdir?

• Yerleşim yerlerine yakın
bölgelerde ağaç kesimi veya
yanıcı ot ve çalı temizliği
yapılmış mıdır?

• Bu temizlik ve
müdahaleler hangi bölgelerde
ve ne zaman
gerçekleştirilmiştir?

• Orman Dairesi ile
belediyeler arasında
sorumluluk bölgeleri açıkça
tanımlanmış mıdır?

• Gümülcine, Kozlukebir,
Maronya-Sapçı ve Yassıköy
belediyeleriyle işbirliği içinde
yangının yayılmasını önleyici
hatlar oluşturulmuş mudur?
Eğer evet ise, hangi alanlarda
ve hangi tarihlerde bu
çalışmalar yapılmıştır?

Gümülcine’nin Yunanistan’a 
ilhakının 105. yılı kutlandı

“Ormanlık
alanların
temizliği
acil ve
zorunlu”

GümüLCİNE’nin
Yunanistan’a ilhakının yıl
dönümü, 14 Mayıs Salı günü
törenlerle kutlandı.

Gümülcine’nin Yunanistan’a
ilhakının 105. yıl dönümü
nedeniyle resmi törenler
yapıldı. Törenler, Gümülcine
Metropoliti Penteleimon’un
yönettiği dini ayinle başladı.
Devamında şehir meydanındaki
Kılıç Anıtı’na çelenkler
konuldu. Daha sonra
öğrencilerin, derneklerin ve

askeri birliklerin katıldığı resmi
geçit töreni yapıldı. Kılıç
Anıtı’ndaki çelenk töreninde
Türkiye’nin Gümülcine
Başkonsolosu Aykut Ünal da
yer aldı.

Gümülcine’deki törene
hükümet adına İçişleri Bakan
Yardımcısı Kostas Giulekas
katıldı. Törende NİKİ Partisi
Başkanı Dimitris Naçios da
hazır bulundu.

Geçit törenine katılanlar
arasında Rodop Yeni Sol

Milletvekili Özgür Ferhat, Doğu
Makedonya - Trakya Eyalet
Başkan Yardımcısı Rıdvan Hacı
Mehmet, Belediye Başkanı
Erdem Hüseyin ve Yassıköy
Belediye Başkanı Caner İmam
da yer aldı.

DENDİAS’TAN PAYLAŞIM
Bu arada Milli Savunma Bakanı
Nikos Dendias, Trakya
bölgesinin stratejik öneminin
öne çıkarılmasıyla, Yunanistan
ve AB’nin güvenliğinin güvence

altına alındığını kaydetti.
Batı Trakya’nın Yunanistan’a

ilhakının 105. yıl dönümü
dolayısıyla sosyal medya
hesabından paylaşım yapan
Dendias, “Coğrafi konumunun
değerlendirilmesi ve stratejik
öneme sahip bir merkez olarak
öne çıkarılması, Yunanistan’ın
ve Avrupa Birliği’nin
güvenliğini güvence altına
almaktadır.” ifadelerini
kullandı.

Gümülcine’deki geçit törenine Batı Trakya Türk azınlık okulları
öğrencileri de katıldı. 

üLKE genelinde 50 üniteyi
aşkın kan bağışında bulunan
300 gönüllü, 9 Mayıs Cuma
günü Atina’da meclis genel
kurulu salanunda düzenlenen
törenle ödüllendirildi. Ödül
alanlar arasında, İskeçe’den 67
gönüllü bağışçının yer alması
dikkat çekti. İskeçe Azınlık

Ortaokulu – Lisesi
öğretmenlerinden Metin
Karahoca 66 üniteyle öne
çıkarken, Orhan Kehaya Lütfü
(65 ünite), Seden Kehaya (51
ünite) ve Sedat Mehmet Belük
(50 ünite) gibi isimler de ödüle
layık görüldü.

Tören, Yunanistan Gönüllü

Kan Bağışçıları Dernekleri
Federasyonu (P.O.S.E.A.) ile
Yunan Parlamentosunun iş
birliğinde düzenlendi. 

Bu yıl ilk kez meclis genel
kurul salonunda
gerçekleştirilen etkinliğe Meclis
Başkanı Kaklamanis’in yanı sıra
bakanlar, milletvekilleri ve çok
sayıda davetli katıldı.

Törende, İskeçe Gönüllü Kan
Verenler Derneği “İ AGAPİ”
üyesi 67 bağışçı da ödül aldı. 

Ayrıca, üniversite öğrenci
grupları gibi organize kan
bağışı kampanyalarına katkı
sağlayan gönüllü topluluklar da
etkinlikte onurlandırıldı.

BARAN’DAN MESAJ
Bu arada, İskeçe Milletvekili
Burhan Baran konuya ilişkin
mesajında,  “Ben bir hekim, bir
sağlık çalışanı ve aynı zamanda
bir milletvekili olarak, azınlık
toplumumuzun bu tür
organizasyonlara gösterdiği ilgi
ve duyarlılıktan dolayı büyük
bir gurur ve mutluluk
duyuyorum. Unutmamalıyız ki,
ihtiyaç duyduğumuzda kan
bulabilmek için öncelikle bizim
de bağışta bulunmamız
gerekmektedir. Bu bilinçle
hareket ederek, hem toplumsal
dayanışmayı güçlendirmiş hem
de hayat kurtarmış oluruz.”
dedi.

İskeçeli 67 gönüllü 
kan bağışçısı
Atina’daki törenle
onurlandırıldı
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İSKEÇE MÜFTÜ YARDIMCISI

İman ve istikamet bilinci

Y üce dinimiz İslam’ın
gayesi, ahlaklı birey,
faziletli toplum ve

huzurlu bir dünya inşa etmektir.
Bu gayeye uygun bir hayatın en
önemli göstergesi de iman ve
istikamettir. İman ve istikamet
hususunda müminler için en
güzel örnek, hiç şüphesiz
Peygamber Efendimiz (s.a.s.)’dir.
Cenab-ı Hak, inanç, ibadet ve
ahlakta istikametin yolunu
göstermek için rahmetinin bir
tecellisi olarak onu insanlığa
rehber seçmiş; sırat-ı
müstakimin ve güzel ahlakın
gerektirdiği davranışları onun
şahsında insanlığa öğretmiştir.
Bu hakikat, Kur’an-ı Kerim’de
“(Ey Muhammed) Hikmet dolu
Kur’an’a andolsun ki, sen elbette
dosdoğru bir yol üzere
gönderilenlerdensin.” (Yasin,
36/2-4.) ayetleriyle açıkça beyan
edilmiştir.

İstikamet üzere hayat sürmek
ise sahih bilgi, sağlam inanç ve
selim bir kalple mümkündür.
Kalb-i selim, dünyanın
aldatıcılığına meyletmeyen,
Allah’tan başkasına yönelmeyen
kalp demektir. Dünya hayatını
vahyin gösterdiği istikamet
doğrultusunda yaşamanın ve
nihayete erdirmenin yegâne
yolu, selim bir kalbe sahip
olmaktan geçer. Nitekim Cenab-ı
Allah (c.c.) Kur’an-ı Kerim’de, “O
gün ki ne mal fayda verir ne
oğullar. Allah’a arınmış bir kalp
ile gelen başka.” (Şuara, 26/88-
89.) buyurur. 

Ümmeti olmakla her daim
iftihar ettiğimiz Resul-i Ekrem
Efendimiz, bize kıyamete kadar
geçerliliğini taşıyacak Kur’an-ı
Kerim’i getirdi, Rabbimize karşı
ahdimizi hatırlattı, insanlara ve
tabiata karşı sorumluluklarımızı
öğretti. Özetle bizleri evvela
iman etmeye, ardından bu
imanın gerekliliklerini yerine
getirmeye, bu yolda istikamet
üzere yaşamaya ve son
nefesimize kadar bu istikameti
muhafazaya davet etmiştir. Bu
davet sayesinde Müslümanlar
dünyaya geliş amaçlarını bilir ve
o amaç doğrultusunda yaşamaya
gayret ederler. İman, dünyadaki
en büyük nimetlerdendir ve
bizler bu nimete en doğru
şekilde peygamberlerin
rehberliği sayesinde erişiriz.

Hayat kitabımız Kur’an-ı
Kerim, iman etmenin, bir dizi
sorumluluğu da beraberinde
getireceğini hatırlatır; imanın
salih amelle takviye edilmesinin
gerekliliğini öğütler. Kur’an’da
“iman edip salih amel
işleyenler” şeklinde ısrarla ifade

edilen bu hakikat, Müslüman
olmak ve sorumluluk bilinci
içersinde istikamet üzere
yaşamakla anlam kazanacağını
gösterir.

Bu bakımdan iman ve
istikametin gereği, vahyin
rehberliğinde ve Allah
Resulü’nün örnekliğinde bir
hayat yaşamaktır. Vahyi yaşanan
bir hayata dönüştüren Resul-i
Ekrem gibi güvenilir olmaktır.
Özü sözü bir, dosdoğru, dengeli,
kararlı ve dürüstçe bir hayatı
tercih etmek ve orada karar
kılmaktır. Kısacası onun
ahlakıyla ahlaklanmak, onun
açtığı yolda yürümektir.

İstikamet üzere yaşamak,
fevkalade dikkat ve gayret ister.
Doğrulukta kalbin ve dilin
dürüstlüğü pek büyük önem arz
etmektedir. Kalp, beden
ülkesindeki tüm organların
reisidir. Tek Allah’a iman edip
dürüstlüğü benimseyen bir kalp,
diğer organları etkiler. Dil, kalbin
tercümanıdır. Onun doğruluğu
ve eğriliği de diğer organların
tavırlarına tesir eder. Nitekim bir
hadis-i şerifte, her sabah bütün
organların dile hitaben, “Bizim
hakkımızda Allah’tan kork, biz
sana bağlıyız, sen doğru olursan
biz de doğru oluruz, sen eğri
olursan biz de eğriliriz.” (Tirmizi,
Zühd, 61.) dedikleri bildirilmiştir.
Bu, doğru sözlü olmanın önemini
göstermektedir. Hatta bir başka
hadiste de Efendimiz şöyle
buyurmuştur: “Kalbi dürüst
olmadıkça kulun imanı doğru
olmaz. Dili doğru olmadıkça da
kalbi doğru olmaz.” (Ahmed b.
Hanbel, Müsned, III, 198.) O
hâlde, özüyle sözüyle dosdoğru
olmak gerekmektedir.
Peygamberimizin “Allah’a
inandım de, sonra da dosdoğru
ol!” tavsiyesinin manası budur.
İslamın özü de bundan ibarettir

Bu noktada yapılması
gereken, bizleri zaafa sürükleyen
etkenlere karşı iman bilincimizi
güçlendirmek ve Cenab-ı Hak’la
doğrudan ve güvenli bir bağlılığı
her daim diri tutmaktır. Bu da
Rabbimizle kurduğumuz en
önemli irtibat olan namazın ve
diğer ibadetlerin önemini
hatırlatmaktadır. Nitekim
namazın her rekâtında
okuduğumuz ayetlerde geçen
hidayet ve istikamet talebi,
dünyanın oyalama ve
aldatmalarına karşı muhkem bir
duruşu ifade etmektedir: “Bizi
doğru yola, kendilerine nimet
verdiklerinin yoluna ilet; gazaba
uğrayanlarınkine ve
sapıklarınkine değil.” (Fatiha,
1/6-7.) 

DİN VE TOPLUM

Ahmet HRALOĞLUKur’an-ı Kerim’i 
Güzel Okuma Yarışması
düzenlendi

GümüLCİNE Müftülüğü tarafından organize
edilen Kur’an-ı Kerim’i Yüzünden Güzel Okuma
Yarışması’nın 18’incisi, 10 Mayıs Cumartesi günü
Rodop ili Kozlukebir Belediyesi’ne bağlı
Omurluköy’de gerçekleştirildi.

Omurluköy Camiinde düzenlenen yarışmada,
bölgedeki 8 yerleşim yerinden gelen öğrenciler
Kur’an-ı Kerim tilavetleriyle jüri karşısına çıktı.
Yarışmanın birincisi, Omurluköy’den Kerem
Hasan oldu.

Etkinlik, Gümülcine Müftü Yardımcısı Fehim
Ahmet’in sunumu ve açılış konuşmasıyla
başladı. Ahmet, organizasyonda emeği geçenlere
teşekkür ederken, yarışmaya katılan tüm öğrenci
ve aileleri tebrik etti.

Gümülcine Müftüsü İbrahim Şerif,
konuşmasında Omurluköy halkı başta olmak
üzere Kur’an-ı Kerim’i okuyan tüm öğrencilere,
velilerine ve ailelerine teşekkür etti. Şerif,
konuşmasının devamında Kur’an-ı Kerim’in
önemine değinerek, “Kur’an-ı Kerim’i öğretmek
ve öğrenmek azınlığımız için son derece
önemlidir. Çünkü biz gayrimüslim bir toplum
içinde yaşayan bir toplumuz. Kendi
çocuklarımıza kültürümüzü öğretmezsek
kaybolmamız an meselesidir.” dedi.

Kozlukebir Belediye Başkanı Erdem Hüseyin
de, tüm katılımcıları selamlayarak yarışmaya
katılan her öğrencinin gönüllerin birincisi
olduğunu söyledi ve organizasyonun gelecek yıl
yine belediye sınırlarında gerçekleşmesini
temenni etti.

Rodop Milletvekili Özgür Ferhat da yaptığı
konuşmada, “Bugün burada gördüğüm emek,
heyecan, dayanışma; azınlığın katıldığı dini
etkinliğe ve çocuklarımızın katıldığı
mutluluklarına ortak olmak hepimiz için bir
şereftir. Bu etkinliğin gerçekleşmesinde emeği
geçen herkese teşekkür ederim.” ifadelerine yer

verdi.
Yarışmayı izlemek üzere Türkiye’den Batı

Trakya’ya gelen İpsala Müftüsü Ahmet Bayraktar,
tüm öğrenci ve aileleri tebrik etti. İpsala’da
Hafızlık Kur’an Kursu’nu inşa ettiklerini söyleyen
Müftü Bayraktar, Kur’an-ı Kerim’i okumaya
meraklı gençleri de buraya beklediklerini ifade
etti. Bayraktar sözlerini, “İpsala’da Hafızlık
Kur’an Kursu’nu inşa ettik, gelin hep birlikte
bunu taçlandıralım. Bu kursumuzu hep birlikte
yaşatalım, el ele verelim, kapımız sizlere de
açıktır.” diyerek tamamladı.

Yarışma, geçen yılın birincisi Eymen Köse
Ahmet’in Kur’an-ı Kerim tilavetiyle başladı.
Ardından yarışmacılar, Kur’an-ı Kerim ve namaz
dualarını okuyarak jüri tarafından puanlandı.
Müftü Yardımcısı Fehim Ahmet’in yönettiği
yarışmanın sonuçları şöyle oluştu:

Kerem Hasan (Omurluköy) – 490 puan
Halime Hafız Hoca (Yassıköy) – 488 puan
Fatma Mahmut Paşa (Hebilköy) – 486 puan
Ayşe Reyhan Hacıoğlu (Gümülcine – Bağlar

Mahallesi) – 483 puan
Elif İsmail (Kozlukebir) – 470 puan
Kerem Bekir (Kurcalı) – 444 puan
Naz Molla Salih (Karakurcalı) – 423 puan
Sefa Berbat (Kartunca) – 410 puan
Etkinliğe, Türkiye’nin Gümülcine

Başkonsolosu Aykut Ünal, Rodop Milletvekili
Özgür Ferhat, Batı Trakya Azınlığı Eğitim ve
Kültür Şirketi Başkanı Hüseyin Bostancı,
Gümülcine Türk Gençler Birliği Başkanı Sedat
Hasan, Kozlukebir Belediye Başkanı Erdem
Hüseyin, DEB Partisi Genel Başkan Yardımcısı
Metin Hacıosman, Doğu Makedonya-Trakya
Eyaleti Başkan Yardımcısı Rıdvan Molla İsa,
Sofulu Belediyesi Meclis Üyesi Mehmet Çilingir
ile çok sayıda soydaş katıldı.

22 Mayıs 2025
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Atina’daki İran Büyükelçisi ile Fas
ve Endonezya Büyükelçilikleri
görevlilerinin 12-13 Mayıs’ta Batı

Trakya’yı ziyaret ettiklerini öğrendik.
Diplomat grubunun Meriç, Rodop ve
İskeçe illerinde tayinli müftü naipleriyle,
tayinli vakıf heyetleriyle görüşmeler
yaptığını, bazı camileri, Seyyid Ali Sultan
Dergahını, Gümülcine’de İdadiye Azınlık
İlkokulunu ve medreseyi ziyaret ettiğini
yerel basından okuduk.

Bu ziyaretin, yabancı ülkelerin Batı
Trakya’ya yönelik ilgisinden mi
kaynaklandığı, yoksa her şeyin yolunda
olduğu algısı için çalışan ülkemiz
makamlarının bir tanıtım (PR)
çalışmasının parçası mı olduğu bilinmez.

Basına yansıyanlara göre, ziyaret tek
taraflı bir içeriğe sahip. Neden tek
taraflı? Türk kimliğimizi inkar eden, Türk
birliklerimizi kapatan ve uluslararası
yargı kararlarına rağmen açmayan, Türk
ibaresiyle yeni dernekler kurulmasına
izin vermeyen, seçilmiş dini idaremizi
tanımayan, ulusal düzeyde kendi
partimizle temsili engelleyen seçim
barajını getiren, vakıflarımıza el koyan,
azınlık okullarımızı adeta bitirmek için
çalışanların anlattıklarıyla sınırlı kalması
ve onların çizdiği oldukça dar çerçeveye
hapsolması nedeniyle hem tek taraflı
hem de yarım kalmış görünüyor.

Aklımıza şu sorular geliyor:
Yabancı diplomatlar Türk kimliğinin

inkâr edildiğini biliyorlar mı? Seçilmiş

müftülerin ve halk desteğinin arka
planını merak ediyorlar mı? Vakıflara el
konulduğundan haberdarlar mı?
Azınlığın siyasi temsilinin engellenmesi
için ulusal seçim barajının getirildiğini
duymuşlar mı? Türk Azınlık okulların
azınlığın elinden adeta eriyerek yok
olmasını sağlayan, okulların esas
yöneticileri encümen heyetlerini yok
sayan sistemi incelemişler mi? “Türk”
kelimesinin yasaklanmasının yanında,
resmi kayda rağmen yargı yoluyla “Batı
Trakya” ifadesinin yasaklanmak
istendiğinin farkındalar mı? Batı
Trakya’nın neden ülkemiz Yunanistan’ın
en fakir bölgesi olduğunu merak
ediyorlar mı?

Bu soruların cevabı iç dünyalarında
“Evet”, resmiyette “Hayır, her şey
yolunda diye biliyoruz.” “Evet”in de en
temel kaynağı şu: uluslararası örgütlerin
toplantılarında kayda geçirilenler, AİHM
kararları ve İslam İşbirliği Örgütü
kararları.

Mutlaka kafalarında çok soru vardır.
Belki de bunları sordular. Ama bu
şekilde uygulanan bir ziyaretten bu
sorulara ya cevap alamamışlardır ya da
“Her şey yasal, mevzuat böyle,
Müslümanlar memnun, sorun çıkartanlar
belli çevreler… Sıkıntı mıkıntı yok.” denip
geçiştirilmiştir. Bunlar tabii akla gelen
ihtimaller.

Şayet gerçekten Batı Trakya’ya ilgi

duyuyor ve bölgeyi anlamak istiyorlarsa,
bu diplomatları; Gümülcine ve İskeçe
Seçilmiş Müftülükleriyle, kapatılan
İskeçe Türk Birliği, Gümülcine Türk
Gençler Birliği ve Batı Trakya Türk
Öğretmenler Birliği açılamayan diğer
Türk dernekleri, Azınlık Okulları
Encümen Heyetleri, siyasi temsilcimiz
Dostluk Eşitlik Barış Partisi ile ve Batı
Trakya Türk Azınlığı Danışma Kuruluyla
görüşmeye davet etmek isteriz. Bizleri
bir de bizden dinlemelerini arzu ederiz.

Ev sahibi ülke, yani ülkemiz
Yunanistan makamlarını rahatsız etmek
istemediklerinden bunu yüksek bir
ihtimal olarak görmüyoruz, ama bizi de
dinlemezlerse mesleklerinin gereğini,
yani meseleleri tüm boyutlarıyla
değerlendirmeyi yapamamış olurlar.
Aynı şekilde, keşke ülkemiz makamları
da bizi dinlese demeden edemiyoruz.

Yukarıdaki senaryo gerçek oldu
diyelim. Batı Trakya Türk Azınlığı
oldukça içerikli bir program

hazırlayacaktır hiç şüphesiz. Bu içerikli
programa, son ziyaretlerinde olduğu gibi
okullar da eklenebilir ve İskeçe Azınlık
Ortaokulu ve Lisesini de ziyaret ederek
içler acısı durumu kendileri de yerinde
görebilir.

Son olarak, yerel basına yansıyan bir
haberde, Gümülcine Tayinli Müftü Naibi
Cihat Halil’in yabancı diplomatlara
“durumun bundan daha iyi
olamayacağını” söylediği yer alıyor.
Gerçekten söyleyip söylemediğini
bilemeyiz, ama gerçekten söylediyse,
şahsı açısından durumun bundan daha
iyi olamayacağı kesin.

Türkçe’de güzel bir deyim vardır:
“Dostlar alışverişte görsün.” Bu ziyaretin
de, Batı Trakya’daki gerçekleri değil, her
şeyin “tıkırında” olduğu algısını
sergilemeye yönelik bir vitrin çabası
olduğu izlenimini vermesi bakımından
bu deyimle özetlenmesi yerinde olur.

“Dostlar alışverişte görsün” ziyareti

Mάθαμε ότι ο Ιρανός Πρέσβης
στην Αθήνα και αξιωματούχοι
από τις Πρεσβείες του

Μαρόκου και της Ινδονησίας
επισκέφθηκαν τη Δυτική Θράκη στις 12-
13 Μαΐου. Διαβάσαμε στον τοπικό τύπο
ότι η διπλωματική αποστολή είχε
συναντήσεις με διορισμένους
τοποτηρητές μουφτήδες και διορισμένες
Διαχειριστικές Επιτροπές
Μουσουλμανικής Περιουσίας στους
νομούς Έβρου, Ροδόπης και Ξάνθης,
και επισκέφθηκε μερικά τζαμιά, τον
τεκκέ Σεγίντ Αλί Σουλτάν, το
Μειονοτικό Δημοτικό Σχολείο Ιδαδιγιέ
και τον Ιεροσπουδαστήριο Κομοτηνής.

Δεν είναι γνωστό αν η επίσκεψη αυτή
πηγάζει από το ενδιαφέρον ξένων
χωρών για τη Δυτική Θράκη ή αν
αποτελεί μέρος μιας εκστρατείας
δημοσίων σχέσεων (PR) των αρχών της
χώρας μας, οι οποίες προσπαθούν να
δώσουν την εντύπωση ότι όλα βαίνουνε
καλώς.

Βάσει των ειδήσεων στον τύπο,
φαίνεται ότι η επίσκεψη είχε μονομερές
περιεχόμενο. Γιατί μονομερές; Φαίνεται
να είναι μονομερές και ελλιπές, επειδή
περιορίζεται στο ασφυκτικό κλοιό που
έχει χαραχθεί από όσα έχουν ειπωθεί
όσοι αρνούνται την τουρκική μας
ταυτότητα, που καταργούν τους
Τουρκικούς μας συλλόγους και δεν
επιτρέπουν τη λειτουργία τους παρά τις
διεθνείς δικαστικές αποφάσεις, που δεν
επιτρέπουν την ίδρυση νέων συλλόγων
που περιλαμβάνουν τον όρο
«Τουρκικός», που δεν αναγνωρίζουν
την αιρετή θρησκευτική μας ηγεσία, που
επιβάλλουν ένα εκλογικό όριο που

εμποδίζει την εκπροσώπηση από το ίδιο
μας το κόμμα σε εθνικό επίπεδο, που
κατέσχασαν τα βακούφια μας και που
προσπαθούν να αποτελειώσουν τα
μειονοτικά μας σχολεία.

Εδώ προκύπτουν τα εξής
ερωτήματα: Γνωρίζουν οι ξένοι
διπλωμάτες ότι η Τουρκική ταυτότητα
δεν αναγνωρίζεται; Θέλουν να μάθουν
το υπόβαθρο την λαϊκής υποστήριξης
των εκλεγμένων μουφτήδων; Γνωρίζουν
ότι τα βακούφια έχουν κατασχεθεί;
Έχουν ακούσει ότι έχει εισαχθεί εθνικό
εκλογικό όριο για την αποτροπή της
πολιτικής εκπροσώπησης της
μειονότητας; Έχουν εξετάσει το
σύστημα που παίρνει τα σχολεία της
τουρκικής μειονότητας ουσιαστικά από
τα χέρια της για να τις αποτελειώσει και
απαξιώνει τις σχολικές εφορίες των
σχολείων οι οποίες είναι οι πραγματικοί
διευθύνοντες των εν λόγω σχολείων;
Γνωρίζουν ότι εκτός από την
απαγόρευση της λέξης «Τούρκος»,
θέλουν να απαγορεύσουν παρότι
υπάρχουν επίσημες καταγραφές και τον
όρο «Δυτική Θράκη» μέσω δικαστικών
αποφάσεων; Αναρωτιούνται γιατί η
Δυτική Θράκη είναι η πιο φτωχή
περιοχή της χώρας μας, της Ελλάδας;

Η απάντηση σε αυτά τα ερωτήματα
είναι «Ναι» στον εσωτερικό τους κόσμο,
αλλά επίσημα «Όχι, ξέρουμε ότι όλα
είναι μια χαρά». Η πιο βασική πηγή του
«Ναι» είναι οι καταγραφές στις
συνεδριάσεις των διεθνών οργανισμών,
στις αποφάσεις του ΕΔΑΔ και στις
αποφάσεις του Οργανισμού Ισλαμικής
Συνεργασίας.

Σίγουρα έχουν πολλές ερωτήσεις στο
μυαλό τους. Ίσως και να τις έθεσαν.
Αλλά από μια επίσκεψη που
πραγματοποιήθηκε με αυτόν τον τρόπο,
είτε δεν μπόρεσαν να λάβουν
απαντήσεις σε αυτά τα ερωτήματα είτε
είπαν: «Όλα είναι νόμιμα, η νομοθεσία
είναι έτσι, οι Μουσουλμάνοι είναι
ευχαριστημένοι, αυτοί που δημιουργούν
προβλήματα είναι ορισμένοι κύκλοι...
Ουδέν πρόβλημα» και τετέλεσται. Αυτές
είναι, φυσικά, πιθανότητες που
έρχονται στο μυαλό.

Αν ενδιαφέρονται πραγματικά για τη
Δυτική Θράκη και θέλουν να
κατανοήσουν την περιοχή, θα θέλαμε
να προσκαλέσουμε αυτούς τους
διπλωμάτες να συναντήσουν τις αιρετές
Μουφτείες Κομοτηνής και Ξάνθης, τις
καταργημένες ενώσεις Τουρκική
Ξάνθης, Ένωση Τουρκικής Νεολαίας
Κομοτηνής και Ένωση Τούρκων
Διδασκάλων Δυτικής Θράκης, άλλους
τουρκικούς συλλόγους που δεν
μπόρεσαν να ιδρυθούν, τον Σύνδεσμο
Σχολικών Εφορείων των Μειονοτικών
Σχολείων, το Κόμμα Ισότητας, Ειρήνης,
Φιλίας που είναι ο πολιτικός μας
εκπρόσωπος και τη Συμβουλευτική
Επιτροπή Τουρκικής Μειονότητας
Δυτικής Θράκης. Θα θέλαμε να
ακούσουν για εμάς, από εμάς.

Δεν το θεωρορύμε αυτό και πολύ
πιθανό, καθώς δεν θέλουν να
ενοχλήσουν τις αρχές της χώρας που
τους φιλοξενεί, δηλαδή της χώρας μας,
της Ελλάδας. Ωστόσο, αν δεν μας
ακούσουν, δεν θα μπορέσουν να

κάνουν αυτό που απαιτεί το επάγγελμά
τους, δηλαδή να αξιολογήσουν τα
ζητήματα σε όλες τους τις διαστάσεις.
Ομοίως, δεν μπορούμε παρά να
ευχηθούμε και οι αρχές στη χώρα μας
να μας αφουγκρασθούν.

Ας υποθέσουμε ότι το παραπάνω
σενάριο γίνεται πραγματικότητα. Η
Τουρκική Μειονότητα της Δυτικής
Θράκης αναμφίβολα θα ετοιμάσει ένα
πολύ περιεκτικό πρόγραμμα. Σε αυτό το
πλήρες πρόγραμμα μπορούν επίσης να
προστεθούν και τα σχολεία, όπως έγινε
στην τελευταία τους επίσκεψη, και
μπορούν να επισκεφθούν το Μειονοτικό
Γυμνάσιο και Λύκειο Ξάνθης και να
διαπιστώσουν οι ίδιοι την άθλια
κατάσταση που επικρατεί εκεί.

Τέλος, ο διορισμένος Μουφτής της
Κομοτηνής, Τζιχάτ Χαλίλ, σε ρεπορτάζ
στον τοπικό τύπο, φαίνεται να είπε
στους ξένους διπλωμάτες ότι «η
κατάσταση δεν θα μπορούσε να είναι
καλύτερη από αυτή». Δεν ξέρουμε αν το
είπε όντως ή όχι, αλλά αν το είπε, είναι
σίγουρο ότι τα πράγματα δεν θα
μπορούσαν να είναι καλύτερα για τον
ίδιο προσωπικά.

Υπάρχει μια όμορφη τουρκική
παροιμία: «για να μας βλέπουν οι φίλοι
ότι ψωνίζουμε». Θα ήταν σκόπιμο να
συνοψίσουμε αυτήν την επίσκεψη με
αυτήν την έκφραση, καθώς δίνει την
εντύπωση ότι πρόκειται για μια
προσπάθεια επίδειξης της αντίληψης
ότι όλα είναι «μια χαρά», αντί να
προβάλλει την πραγματικότητα στη
Δυτική Θράκη.

Επίσκεψη «Για να μας δούνε οι φίλοι στο αλισβερίσι» 
(Τουρκική παροιμία που σημαίνει - Επίσκεψη «Για το θεαθήναι»)
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Galatasaray 25. kez 
Süper Lig şampiyonu!

TRENDYOL Süper Lig 2024-
2025 sezonu, Galatasaray'ın
zaferiyle tamamlandı. Sarı-
kırmızılı ekip, ligin son
haftasında aldığı kritik
galibiyetle şampiyonluğunu
ilan ederek toplamda 25. kez
Süper Lig kupasını müzesine
götürdü.

Sezona Okan Buruk
yönetiminde iddialı bir
başlangıç yapan Galatasaray,
istikrarlı performansı, geniş
kadro derinliği ve etkili hücum
gücüyle rakiplerine üstünlük
kurmayı başardı. Takım, sezon
boyunca oynadığı 38 maçta
aldığı puanlarla en yakın rakibi
Fenerbahçe’yi geride bırakarak
mutlu sona ulaştı.

TARİHE GEÇEN SEZON
Bu şampiyonlukla birlikte
Galatasaray, Süper Lig tarihinde
en fazla şampiyonluk yaşayan
takım unvanını daha da
pekiştirdi. Aynı zamanda kulüp,
5. yıldız hedefi yolunda önemli
bir eşiği daha geride bırakmış
oldu. Hatırlanacağı üzere
Türkiye Futbol
Federasyonu’nun yıldız
uygulamasına göre her 5
şampiyonluk bir yıldız

anlamına geliyor. Galatasaray,
25. şampiyonlukla birlikte
formasında artık 5. yıldızı
takmaya hak kazandı.

Kutlamalar Geceye Damga
Vurdu

Galatasaray camiası,
şampiyonluk haberinin
ardından İstanbul başta olmak
üzere yurt içi ve yurt dışındaki
birçok noktada kutlamalara
başladı. Rams Park

Stadyumunda düzenlenen
kutlama töreninde oyuncular,
teknik heyet ve taraftarlar tarihi
anlar yaşadı. Taraftarlar,
meşaleler ve tezahüratlarla
geceyi adeta gündüze çevirdi.

ÖZBEK VE BURUK’TAN
AÇIKLAMALAR
Galatasaray Spor Kulübü
Başkanı Dursun Özbek,
şampiyonluk sonrası yaptığı

açıklamada, “Bu büyük
camiaya 25. şampiyonluğu
armağan etmenin gururunu
yaşıyoruz. Taraftarımıza
teşekkür ediyoruz. Bu başarı
onların eseri.” dedi.

Teknik Direktör Okan Buruk
ise, “Takımımla gurur
duyuyorum. Sezon boyunca çok
çalıştık, çok emek verdik. Hak
ettiğimiz bir şampiyonluk
oldu.” ifadelerini kullandı.

FENERBAhÇE Başkanı Ali
Koç, "Olağanüstü genel kurulu
eylül ayında gerçekleştireceğiz.
Fikstürün belli olmasının
ardından tarihi açıklayacağız”
dedi. Koç, yeniden aday
olacağını da belirtti.

Fenerbahçe Başkanı Ali Koç,
kulüp televizyonuna son
yaşananların ardından
açıklamalarda bulundu. İmza
süreciyle başlayan olağanüstü
seçim çağrısına kulak
veren Başkan Ali Koç,
eylül ayında seçime
gideceğini duyurdu.
Başkan Koç, şunları
söyledi: "Yaz aylarında
yapılacak seçimin
camiamızın menfaatleri
doğrultusunda olmadığı
hususunda aynı
noktadayız. Camiamızın
118 yıllık onurlu tarihinde
imza toplayarak olağanüstü
genel kurula götürülmeye
çalışılması yaşanmamıştır.
Yeterli imza sayısı toplandığı
takdirde olağanüstü
genel kurula gidiş
süremiz en
erken 7-8
haftadır.
Yeni
sezonun
tam

başlangıcına denk gelmektedir.
Kulübümüzün menfaatleri
doğrultusunda olağanüstü genel
kurulu eylül ayında
gerçekleştireceğiz. Mali genel
kurulla beraber olağanüstü
genel kurul yapılacaktır.
Fikstürün belli olmasının
ardından tarihi açıklayacağız.
Ben bu camiaya sırtımı değil
yüreğimi dayadım. İnşallah,

Allah'ın izniyle bu
yolda tüm

zorluklara,
iftiralara,
itibar
suikastlerine
ve
haksızlıklara
rağmen

yürümeye
devam
edeceğim."

Beşiktaş'ta 
rota yeniden
Alexandre Lacazette
Beşiktaş'ta yönetim, iki yıldır
kadrosuna katmak istediği
Alexandre Lacazette için
kolları yeniden sıvadı. Siyah
beyazlı kulübün 33 yaşındaki
golcü için görüşmelere
başladığı bildirildi.
Beşiktaş yeni sezonda
kadrosunu güçlendirmek için
çalışmalarını sürdürüyor.
Özellikle forvet hattında ve
kanatlara çalışmalar yapmaya
başlayan siyah-beyazlılar,
forvet hattını dünyaca ünlü
isimlerden oluşturmak istiyor.
Birçok alternatif isimler
üzerinde duran Kara Kartal'da
gündemin ilk sırasında son iki
sezondur da ilgilendiği
Alexandre Lacazette geliyor.
Lyon ile sözleşmesi bitecek
olan Fransız futbolcu için
nabız yoklamayı sürdüren
yönetim tecrübeli oyuncu ile
görüşmeye başladı.

FUTBOL dünyasının en prestijli bireysel ödüllerinden Ballon
d'Or (Altın Top), 2025 yılı kazananlarını 22 Eylül'de Paris'te
yapılacak törenle açıklayacak.

Ballon d'Or'un resmi X sayfasından yapılan açıklamaya göre,
69. Altın Top ödül töreni Paris'teki Theatre du Chatelet'te 22
Eylül'de düzenlenecek.

Geçen yılın kazananı Manchester Cityli Erling Haaland ile
Real Madridli Jude Bellingham ve Atletico Madridli Julian
Alvarez, bu yıl öne çıkan isimler arasında yer alıyor.

Kadın futbolunda ise daha önce iki kez ödüle uzanan
Barcelonalı Aitana Bonmati yine favori isimlerden.

Tören öncesi aday listesi ve detaylar, organizatör France
Football dergisi tarafından ilerleyen haftalarda açıklanacak.
Gecede ayrıca Yashin Trophy (en iyi kaleci) ve Kopa Trophy (en
iyi genç oyuncu) ödülleri de sahiplerini bulacak.

2025 Ballon d'Or ödül
töreninin tarihi belli oldu!

Cedi Osman'ın
paylaşımı olay oldu
Panathinaikos forması giyen
Türk basketbolcu Cedi
Osman'ın 19 Mayıs Atatürk'ü
Anma, Gençlik ve Spor
Bayramı nedeniyle yaptığı
paylaşım Yunanistan'da
büyük tepki topladı. Osman'ın
"Gazi Mustafa Kemal
Atatürk'ün biz gençlere
armağan ettiği mirası
taşımak için çalışıyoruz"
ifadeleri basını tarafından
'kışkırtıcı' olarak
nitelendirildi.
Ayrıca Cedi Osman'ın sosyal
medyadaki paylaşımlarına
birçok taraftar da eleştiren
yorumlarda bulundu.

Fenerbahçe'de seçim hazırlığı
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Selanik’ten
Türkiye’ye
‘Ata toprağı’ 

19 Mayıs Atatürk’ü Anma,
Gençlik ve Spor Bayramı
etkinlikleri kapsamında, Büyük
Önder Gazi Mustafa Kemal
Atatürk’ün Selanik’teki doğduğu
evden alınan “Ata toprağı”
Türkiye’ye ulaştı.

Batı Trakya Türkleri Dayanışma
Derneği ve İpsala Kaymakamlığı
tarafından düzenlenen
organizasyon kapsamında,
Atatürk’ün Selanik’te doğduğu evin
bahçesinden alınan toprak
Gümülcine Başkonsolosluğu
tarafından otomobille İpsala Sınır
Kapısına getirildi.

Sınır kapısında gerçekleştirilen
tören, saygı duruşunda
bulunulması ve İstiklal Marşı’nın
okunmasıyla başladı.

İpsala Kaymakamı Ömer Sevgili
törende yaptığı konuşmada,
Atatürk’ün doğduğu evin
bahçesinde alınan toprağın
Anıtkabir’e götürüleceğini söyledi.

19 Mayıs Atatürk’ü Anma,
Gençlik ve Spor Bayramı’nın çeşitli
etkinliklerle kutlandığını belirten
Sevgili, “Bizim için en anlamlı
organizasyonlardan birisi bugün
yaptığımız Atatürk’ü Anma ve Barış
Koşusu programıdır.” dedi.

Sevgili, düzenlenen etkinliğin
Batı Trakya Türkleriyle gönül
birliğini sağlamada önem arz
ettiğini ifade etti.

Ata toprağını atletlere teslim
edeceklerini dile getiren Sevgili,
“Bu program birlik ve
beraberliğimizin göstergesidir.
Sadece Türkiye Cumhuriyeti
sınırları içerisinde olan kişilerin
birlik ve beraberliği değil, sınır
ötesinde olan soydaşların da
birliğinin göstergesidir. Gençlere

bir mesaj vermek adına önemli bir
etkinlik. Ruhu genç olan master
sporcularımız üç gün boyunca 737
kilometre kat edecek.” diye
konuştu.

“19 MAYIS, TÜRKÜN TARİHİNDE
ÖNEMLİ BİR DÖNÜM NOKTASI”
Türkiye’nin Gümülcine
Başkonsolosu Aykut Ünal de
Atatürk’ün gençlere her zaman
büyük önem verdiğini belirtti.

Türk milletinin Atatürk’ün
gösterdiği hedefle istiklal
mücadelesi verdiğini dile getiren
Ünal, “19 Mayıs, Türk’ün tarihinde
önemli bir dönüm noktasıdır.
Azmin zafere götüreceğinin
örneğidir. Bu mücadeleyi sembolize
eden koşuya katılan
sporcularımızın yolları açık olsun.”
ifadelerini kullandı.

Batı Trakya Türkleri Dayanışma
Derneği Genel Başkanı Hasan
Küçük de etkinliğin bir parçası
olmaktan onur ve gurur
duyduklarını dile getirdi.

Yapılan etkinliğin pek çok
anlamı olduğunu belirten Küçük,
“Bu program sadece sembolik bir
yolculuk değil, aynı zamanda
milletçe taşıdığımız ortak
hafızanın, birlik ruhunun ve
Cumhuriyet değerlerine olan
sarsılmaz bağlılığının güçlü bir
ifadesidir.” dedi.

Konuşmaların ardından Türk
bayrağına sarılı toprak, Atatürk’ü
Anma ve Barış Koşusu’na katılan
İstanbul Masterleri Atletizm Spor
Kulübü sporcularına Kaymakam
Sevgili tarafından teslim edildi.

Ata toprağını teslim alan
sporcular, sınır kapısından çıkarak
koşuya başladı.

GAT’tan ‘Doğada Gençlik Bayramı’

BATI Trakya Azınlığı
Yüksek Tahsilliler Derneği
(BTAYTD) çatısı altında
faaliyet gösteren Genç
Akademisyenler Topluluğu
(GAT), 17 Mayıs Cumartesi
günü Gümülcine Türk Gençler
Birliğinde “Doğada Gençlik
Bayramı” etkinliği düzenledi.

Etkinliğin açılış
konuşmasını BTAYTD Başkanı
Hüseyin Baltacı yaptı.
Gençlerin özverili
çalışmalarını takdir ettiğini
belirten Baltacı, GAT üyelerini
tebrik etti. Ardından GAT
Başkanı Hilmi Eren Sait söz
alarak, etkinliğin
gerçekleştirilmesine katkı
sunan herkese teşekkür etti.

Azra Hasan
moderatörlüğünde devam
eden etkinlikte, GAT yönetim
kurulu üyeleri Yasemin Arap
ve Emir Mehmet, 19 Mayıs
Atatürk’ü Anma, Gençlik ve
Spor Bayramı ile Mustafa
Kemal Atatürk’ün gençliğe
verdiği önem üzerine
konuşmalar yaptılar.

Etkinlikte son olarak
Türkiye’nin Gümülcine
Başkonsolosu Aykut Ünal bir

selamlama konuşması
gerçekleştirdi.

Konuşmaların ardından
etkinliğe katılanlara köfte
ikram edildi. Program, yerel
müzik grubu “Restore”un
konseriyle devam etti.

Etkinliğe Türkiye’nin
Gümülcine Başkonsolosu
Aykut Ünal ve eşi İlaydan
Ünal, Rodop Milletvekili
Özgür Ferhat, Gümülcine
Seçilmiş Müftüsü İbrahim
Şerif, Dostluk Eşitlik Barış
(DEB) Partisi Genel Başkanı
Çiğdem Asafoğlu, Eyalet
Başkan Yardımcısı Rıdvan

Molla İsa, Yassıköy Belediyesi
Başkan Yardımcısı Arif
Mehmet, Gümülcine Türk
Gençler Birliği Başkanı Sedat
Hasan, Batı Trakya Türk
Öğretmenler Birliği Başkanı
Aydın Ahmet, BAKEŞ Başkanı
Hüseyin Bostancı, DEB Partisi
Gençlik Kolu üyeleri, GTGB
Yeni Nesil Kolu üyeleri, İskeçe
Türk Birliği Gençlik Kolu
üyeleri ve çok sayıda genç
katıldı.

Çepelli çayının kenarında
yapılması planlanan etkinlik,
hava koşulları nedeniyle
GTGB’ye taşınmıştı.
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